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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Cuma namazı 
sonrasında basın mensuplarının orman 
yangınlarıyla ilgili sorusuna verdiği cevapta “Sel 
felaketinde nasıl kimseyi mağdur etmeyeceğimizi 
söyleyip, oralarda adımlarımızı attıysak, burada 
da evi yananlar, hayvanları maalesef telef olanlar 
onlarla ilgili de bütün hasar tespit çalışmaları 
yapılmak suretiyle biz hiçbir vatandaşımızı 
mağdur etmeyeceğiz” dedi.

"Orman yangınlarından etkilenen hiçbir vatandaşımızı mağdur etmeyeceğiz
«Мы не станем жертвой кого-либо из наших граждан, пострадавших от лесных пожаров»

Отвечая на вопрос представителей прессы 
о лесных пожарах после пятничной 
молитвы, президент Эрдоган сказал: «Если 
мы скажем, как мы не сделаем никого 
жертвой наводнения, и предпримем шаги в 
этом направлении, мы не заставим никого 
из наших граждан стали жертвами 
проведения всех исследований по оценке 
ущерба в отношении тех, чьи дома были 
сожжены и животные, к сожалению, 
погибли », - сказал он.

Uluslararası Ekoturizm Derneği (TİES) ile 
'Workshop Travelshop' tarafından Tokat'ta 
düzenlenen 16. Ekoturizm ve Sürdürülebilir 
Turizm Konferansı

16-я конференция по экотуризму и устойчивому 
туризму, организованная Международным 
обществом экотуризма (TIES) и компанией 
«WorkshopTravelshop» в г.Токат

UNUTMADIK, 
UNUTTURMAYACAĞIZ...
Başkent Platformu 15 Temmuz 
2021 Sene-i Devriyesinde 
Bildiri Yayınladı

НЕ ЗАБУДЕМ, НЕ 
ПОЗВОЛИМ ЗАБЫТЬ…
Столичная платформа 
опубликовала заявление в 
честь годовщины 15 июля.

#STRONGTÜRKİYE

Sayfa 22/ Page 23

Esed rejimi, Suriye'nin 
güneyindeki Dera kent 
merkezini tank atışlarıyla hedef 
aldı

Esed rejimi güçleri, Suriye'nin güneyindeki 
Dera ilinde, Rusya'nın ara buluculuğunda, 
bölge halkıyla yürütülen görüşmelerin 
sonuçsuz kalması üzerine şehir merkezinde 
kuşattığı Dera el-Beled Mahallesi'ne havan 
topu ve tank atışlarıyla saldırdı.

Режим Асада обстрелял центр 
города  Дера на юге Сирии
Силы режима Асада атаковали район Дера-эль-
Белед, осажденный в центре города, из 
минометов и танков после того, как переговоры 
с населением региона при посредничестве 
России в провинции Дера на юге Сирии 
закончились безрезультатно.

Yunanistan'da sığınmacı çocuklar eğitim 
hakkıdan mahrum bırakılıyor
Yunanistan'daki sığınma kamplarında yaşayan 
her 7 çocuktan 6'sı ayrımcılığa maruz kaldığı 
gibi eğitim haklarından da mahrum bırakılıyor.

Дети-беженцы в Греции 
лишены права на 
образование
6 из 7 детей, живущих в 
лагерях беженцев в 
Греции, подвергаются 
дискриминации и 
лишены права на 
образование.

6 ay önce askeri 
darbenin 
düzenlendiği 
Myanmar'da 
istikrarsızlık ve 
kaos sürüyor
Güneydoğu Asya 
ülkesi Myanmar'da 
askeri darbe ve 
seçilmiş hükümet 
üyelerinin gözaltına 
alınmasının ardından 
6 ay geçmesine 
rağmen ülkede hala 
sular durulmuyor.
Нестабильность и 
хаос 
продолжаются в 
Мьянме, 
где 6 месяцев 
назад произошел 
военный 
переворот

Хотя прошло 6 
месяцев после 
военного 
переворота и 
задержания 
избранных членов 
правительства в 
Мьянме, стране 
Юго-Восточной 
Азии, воды в стране 
все еще не оседают.
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"Orman yangınlarından etkilenen hiçbir vatandaşımızı 
mağdur etmeyeceğiz

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Cuma namazı 
sonrasında basın mensuplarının orman 
yangınlarıyla ilgili sorusuna verdiği cevapta 
“Sel felaketinde nasıl kimseyi mağdur 
etmeyeceğimizi söyleyip, oralarda 
adımlarımızı attıysak, burada da evi 
yananlar, hayvanları maalesef telef olanlar 
onlarla ilgili de bütün hasar tespit çalışmaları 
yapılmak suretiyle biz hiçbir vatandaşımızı 
mağdur etmeyeceğiz” dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
Cuma namazını Büyük Çamlıca 
Camii'nde kıldı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
namazın ardından gazetecilerin sorularını 
cevapladı.

Çeşitli bölgelerde çıkan yangılara ilişkin 
bir soru üzerine Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, "Eş zamanlı ülkemizin değişik 
yerlerinde çıkan yangınlarla ilgili 
soruşturma yoğun bir şekilde devam 
ediyor. Yani burada acaba herhangi bir 
suikast, bu tür şeyler var mı yok mu, 
bunların üzerine gidiliyor" diye konuştu.

Bu konuda İçişleri Bakanlığı’nın ve 
istihbarat örgütlerinin yoğun çalışmaları 
olduğunu ifade eden Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, şunları kaydetti: "Bütün bu 
çalışmalardan sonra net ne olabilir bunu 
o zaman açıklamak durumunda olacağız.
Fakat tabii şöyle boş verip de geçilecek bir
iş değil. Çünkü değişik mekânlarda ama
hemen hemen aynı anda Manavgat'tan
başlayıp Muğla, Marmaris, Bodrum
bütün bu bölgeleri kapsayacak şekilde
süren bir yangın. Bir durumu da şöyle
açıklamam lazım. Bu bir eğer millî bakış
gerektiriyorsa, eğer bu ülke, millet olarak
birlikte karar vereceğimiz veyahut da
birlikte dayanışma içerisinde adım
atacağımız bir konuysa, buna herkesin
aynı istikamete bakışı gerekir. Fakat
bakıyoruz ki burada bile siyaset, burada
bile spekülasyonlar, burada bile maalesef
siyasi partilerin yaklaşım tarzları
gerçekten üzüntü verici. Bizim bir tarafta
ciğerimiz yanıyor."

"45 HELİKOPTERLE ÇALIŞIYORUZ"
Cumhurbaşkanı olarak ilgili bütün bakan 
ve bakan yardımcılarını bölgeye anında 
gönderdiklerini vurgulayan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, şunları aktardı: 
"Bütün imkânlarımızı seferber etmek 
suretiyle burada dünyada sayılı itfaiye 
örgütlerinden bir tanesine biz sahibiz. 
Böyle bunların anlattığı gibi değil. Türk 
Hava Kurumu’nun uçakları varmış da. 
Neye göre söylüyorsun bunu?

 Neyi biliyorsun da söylüyorsun? Türk 
Hava Kurumu’nun şu anda elinde 
buralarda rahatlıkla kullanabilecek 
uçak falan yok. Ama bunlar duymaz 
uydurur kabilinden uyduruyorlar. Biz 
ise şu anda bir defa burada 45 
helikopterle, bunlar fonksiyonel 
helikopterler, çalışıyoruz. Bunların 
yanında şu anda biz bugün itibarıyla 
uçak sayımız 5-6'ya çıkmış vaziyette. 
Bu uçaklardan Rusya'dan, 
Ukrayna'dan aldığımız uçaklar var. Az 
önce yaptığımız görüşmeler 
neticesinde Azerbaycan da bir amfibik 
uçağını gönderecek ki bunlarla  
beraber uçak sayısı 6-7'yi bulacak. 
Bizim için en verimli olanlar zaten bu 
yangın söndürmede bu uçaklar. 
Amfibik olmaları hasebiyle de çok 
daha tesirli, çok daha suyu alıp çok 
seri bir süreç içerisinde yangın 
söndürmeye ulaşabilen bu uçaklarla 
en modern anlamda bir etkinlik arzu 
ediyorlar."

"1080 ARAZÖZ ŞU ANDA YANGIN 
BÖLGESİNDE ÇALIŞMADA" 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, insansız 
hava araçlarıyla da özellikle bölgelerin 
durumlarını sürekli incelediklerini 
dile getirerek, bunlarla beraber 1080 
arazözün şu anda yangın bölgesinde 
çalıştığını aktardı.

"1080 arazözden bahsediyoruz dikkat 
edin. İşte bunlar, bunları bilerek 
konuşmuyor ki. Sanki hiçbir şey yok, 
biz sadece seyrediyoruz" diyen 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: "Bir 
diğeri 280 su tankeri şu anda aktif 
olarak çalışıyor. Bir diğeri 2 bin 270 ilk 
müdahale aracı yine burada şu anda 
aktif çalışıyor. İş makinelerinde 660 
dozer ve iş makinesi, bir yangın tankı 
aktif olarak devrede. İşçi noktasında 
ise 10 bin 550 yangın, itfaiye işçisi aktif 
olarak burada görevde. 4 bin 110 
teknik eleman yine bölgede 
çalışıyorlar. 

Bir diğeri ise 6 bin 440 orman muhafaza 
memuru çalışıyor. 1140 noktada ise orman 
yangınlarıyla şu anda mücadele devam 
ediyor. 28-30 Temmuz, bu yangının süreci 
ve 71 orman yangını ne yazık ki çıkmış 
vaziyette. 57 kontrol altına alındı, 14 
orman yangının kontrol altına alınma 
çalışmaları ise şu anda devam ediyor. Yani 
olumlu istikamette bir gelişme söz konusu. 
Dolayısıyla şu anda, özellikle öğlen 
itibarıyla uçakların gelişiyle olumlu 
istikamete dönüyoruz."

Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK Parti Genel 
Başkanvekili Binali Yıldırım'ın, Tarım ve 
Orman Bakanı Bekir Pakdemirli'nin, 
Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu'nun, 
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu'nun, Çevre 
ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum'un 
bölgede bulunduğunu aktardı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Şunu da çok 
açık net söylüyorum; sel felaketinde nasıl 
kimseyi mağdur etmeyeceğimizi söyleyip, 
oralarda adımlarımızı attıysak, burada da 
evi yananlar, hayvanları maalesef telef 
olanlar onlarla ilgili de bütün hasar tespit 
çalışmaları yapılmak suretiyle biz hiçbir 
vatandaşımızı mağdur etmeyeceğiz. 

Bu hasar tespitlerinden sonra da telef olan 
hayvanların sahipleri mağdur 
edilmeyecektir. Çevre Bakanlığımız 
çalışmalarını yapıp TOKİ ile beraber yine 
bölgede evi yananların evlerini süratle 
yeniden inşa edilmek suretiyle onlar da 
inşallah en kısa zamanda yapılıp 
sahiplerine teslim edilecektir" diye 
konuştu.

"TOPLAM YAKLAŞIK 72 MİLYON 
DOZ AŞI YAPMIŞ VAZİYETTEYİZ”

Yeni tip Koronavirüsle (Kovid-19) 
mücadelede vaka sayılarındaki artışa 
ilişkin soru üzerine Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, değişik zamanlarda değişik 
tedbirler açıkladıklarını hatırlatarak, 
"Fakat çok değişik sesler değişik 
zamanlarda yine çıktı. 'Biz böyle hep adeta 
hapis hayatı mı yaşayacağız bu nereye 
kadar böyle devam edecek?' Dünyanın 
değişik yerlerinde bunlar zaten hep bu 
şekilde oldu. 

Önce maske yasaklandı, sonra tekrar 
maske takılması mecbur edildi" diye 
konuştu. İlk kabine toplantısında 
tedbirleri yeniden ele alacaklarını 
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
şöyle devam etti: "Toplam yaklaşık 72 
milyon doz aşı yapmış vaziyetteyiz. 
Dünyada aşı yapacak ellerinde imkân 
olmayan ülkeler varken, Türkiye 
olarak hamdolsun biz, böyle bir 
sıkıntıyı yaşamadık. Bu noktada 
rahatız. 

Gerek Çin'den aldığımız aşı gerek 
BioNTech bütün bunlarla beraber şu 
anda en sağlıklı şekilde bu 
mücadeleyi nasıl sürdürürüz, bunu 
devam ettiriyoruz. Daha ileri 
gideceğim. Biz şu anda hamdolsun 
bütün solunum makinelerine 
varıncaya kadar bunu bile üreten bir 
ülke hâline geldik. Bütün bu solunum 
makineleriyle vatandaşlarımızın 
entübe durumlarında da müdahale 
etmemizi, zaten hastane noktasında 
sıkıntımız yok, bu noktada çok çok 
aktif bir ülke konumundayız, bunu 
da devam ettiriyoruz. Fakat bu 
çalışmaları yaptırmak suretiyle de 
inşallah yapacağımız ilk kabine 
toplantısında durumu tekrar gözden 
geçireceğiz. Bu şekilde devam mı?

Çünkü bayram açık söylüyorum her 
şeyi bir yerde bayramdaki halkımızın 
yaşam tarzı tersine çevirdi. Bunu 
nereden biliyoruz? Önümüze gelen 
rakamlardan görüyoruz. Bu 
rakamlarda tabii durum maalesef 
aleyhe döndü. Bunu tekrar bizim lehe 
döndürmemiz lazım. Eğer olumlu 
istikamette bir gelişme olursa 
vatandaşımızı sıkıntıya sokmakla ilgili 
bir derdimizi yok. Tam aksine normal 
hayata nasıl döneriz bunun gayreti 
içerisindeyiz. Onun için de bütün 
tedbirlerimizi alıyoruz ve 
normalleşmeyi hızlandırmanın 
gayreti içerisinde olacağız." 
Kaynak: Cumhurbaşkanlığı
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«Мы не станем жертвой кого-либо из наших 
граждан, пострадавших от лесных пожаров»
Отвечая на вопрос 
представителей прессы о лесных 
пожарах после пятничной 
молитвы, президент Эрдоган 
сказал: «Если мы скажем, как мы 
не сделаем никого жертвой 
наводнения, и предпримем шаги 
в этом направлении, мы не 
заставим никого из наших 
граждан стали жертвами 
проведения всех исследований 
по оценке ущерба в отношении 
тех, чьи дома были сожжены и 
животные, к сожалению, 
погибли », - сказал он.
Президент Реджеп Тайип Эрдоган 
совершил пятничную молитву в мечети 
Бююк Чамлыджа. Президент Эрдоган 
ответил на вопросы журналистов после 
молитвы.
Отвечая на вопрос о пожарах в разных 
регионах, президент Эрдоган сказал: 
«Расследование пожаров, возникших 
одновременно в разных частях нашей 
страны, продолжается интенсивно. 
Другими словами, здесь есть какие-то 
убийства, есть ли такие или нет, с ними 
разбираются ".

Выразив, что Министерство внутренних 
дел и спецслужбы усиленно работают над 
этим вопросом, президент Эрдоган 
сказал: «После всех этих исследований 
нам придется объяснить то, что может 
быть ясно. Но, конечно, это не работа, 
которую нельзя игнорировать и 
пропускать. . Пожар, который начался 
почти одновременно в Манавгате и 
продолжал охватывать все эти регионы 
Мугла, Мармарис и Бодрум. Я должен 
объяснить ситуацию следующим 
образом: если для этого требуется 
национальная перспектива, если эта 
страна, как нация, мы решим вместе или в 
солидарности ». Если это вопрос, к 
которому мы сделаем шаг, все должны 
смотреть в одном направлении. Но мы 
видим, что даже здесь политика, даже 
здесь спекуляции, даже здесь, к 
сожалению, подход политических партий 
действительно грустно. Наши легкие 
горят с одной стороны ".

«МЫ РАБОТАЕМ С 45 ВЕРТОЛЕТАМИ»
Подчеркнув, что в качестве президента 
они немедленно отправили всех 
соответствующих министров и 
заместителей министров в регион, 
президент Эрдоган сказал: «Благодаря 
мобилизации всех наших ресурсов мы 
получили здесь одного из немногих 
пожарных в мире. Они не об этом 
говорят. Турецкая авиационная 
ассоциация также имеет самолеты. 
Почему? Что вы знаете и о чем говорите? 

 Кроме них, следующее: На 
сегодняшний день количество 
самолетов у нас увеличилось до 5-6. 
Есть самолеты, которые мы закупили в 
России и Украине. В результате 
переговоров, которые мы только что 
провели, Азербайджан отправит 
самолет-амфибию, который достигнет 
6-7 самолетов, которые являются для 
нас наиболее эффективными в 
тушении пожаров. 

Из-за этого они хотят работать с этими 
самолетами в самом современном смысле, 
которые намного более эффективны, могут 
потреблять гораздо больше воды и быстро 
тушить огонь ».

«МЫ РАБОТАЕМ С 45 
ВЕРТОЛЕТАМИ»
Подчеркнув, что в качестве президента 
они немедленно отправили всех 
соответствующих министров и 
заместителей министров в регион, 
президент Эрдоган сказал: «Благодаря 
мобилизации всех наших ресурсов мы 
получили здесь одного из немногих 
пожарных в мире. Они не об этом 
говорят. Турецкая авиационная 
ассоциация также имеет самолеты. 
Почему? Что вы знаете и о чем говорите? 
Турецкая авиационная ассоциация в 
настоящее время не имеет самолетов, 
которые можно было бы удобно 
использовать здесь. Но они 
придумывают это так, как будто они 
этого не делают. слышу. Сейчас мы здесь 
работаем с 45 вертолетами, это 
действующие вертолеты. Кроме них, 
следующее: На сегодняшний день 
количество самолетов у нас увеличилось 
до 5-6. Есть самолеты, которые мы 
закупили в России и Украине.  

В результате переговоров, которые мы 
только что провели, Азербайджан 
отправит самолет-амфибию, который 
достигнет 6-7 самолетов, которые 
являются для нас наиболее 
эффективными в тушении пожаров. Из-
за этого они хотят работать с этими 
самолетами в самом современном 
смысле, которые намного более 
эффективны, могут потреблять гораздо 
больше воды и быстро тушить огонь ».

«1080 ARAZÖZ В НАСТОЯЩЕЕ ВРЕМЯ 
РАБОТАЕТ В ПОЖАРНОЙ ЗОНЕ»

Президент Эрдоган сказал, что они 
постоянно изучают ситуацию в регионах, 
особенно с использованием беспилотных 
летательных аппаратов, что в настоящее 
время в зоне пожара работают 1080 
водовозов.«Речь идет о 1080 резервуарах 
для воды, будьте осторожны. Это те, 
которые сознательно не говорят об этом. 
Как будто ничего нет, мы просто 
наблюдаем», - сказал президент Эрдоган 
и продолжил свое выступление 
следующим образом: «Еще 280 
резервуаров воды. в настоящее время 
активно работают танкеры. Еще 2 тысячи 
270 первых цистерн с водой. Здесь до сих 
пор действует машина реагирования. 

В строительной технике задействованы 660 
бульдозеров и тяжелая техника, а также 
пожарный танк. Здесь активно работают 10 
тысяч 550 пожарных и пожарных. рабочий 
пункт. 

В области по-прежнему работают 4 тыс. 110 
технического персонала. Другой. С другой 
стороны, работают 6 тыс. 440 специалистов по 
охране лесов. На 1140 точках продолжается 
борьба с лесными пожарами. 28-30 июля этот 
пожар, и, к сожалению, вспыхнул 71 лесной 
пожар. 57 взяты под контроль, 14 лесных 
пожаров находятся под контролем ". Он все еще 
продолжается. Другими словами, есть 
положительное развитие. Поэтому сейчас мы 
возвращаемся в положительное русло , особенно 
с приходом самолетов в полдень ".

Президент Эрдоган заявил, что в регионе 
находятся заместитель председателя партии AK 
Бинали Йылдырым, министр сельского и 
лесного хозяйства Бекир Пакдемирли, министр 
иностранных дел Мевлют Чавушоглу, министр 
внутренних дел Сулейман Сойлу, министр 
окружающей среды и урбанизации Мурат 
Курум.

Президент Эрдоган сказал: «Я говорю это очень 
четко; если мы сказали, что не сделаем никого 
жертвой в результате наводнения, и 
предприняли шаги в этом направлении, мы не 
сделаем ни одного из наших граждан жертвами, 
проведя все исследования по оценке ущерба. чьи 
дома были сожжены и животные, к сожалению, 
погибли. После этого владельцы погибших 
животных не будут подвергаться 
преследованиям. 

Наше министерство окружающей среды будет 
делать свою работу и вместе с TOKİ, дома тех, 
чьи дома были сожжены в этом районе будут 
быстро восстановлены, и, надеюсь, они будут 
построены и доставлены их владельцам как 
можно скорее », - сказал он.

«МЫ ИЗБИЛИ ПРИМЕРНО 72 МИЛЛИОНА 
ДОЗ ВАКЦИНЫ»
Напомнив о росте числа случаев в борьбе с 
новым типом коронавируса (Ковид-19), 
президент Эрдоган напомнил, что в разное 
время были объявлены разные меры: «Но в 
разное время снова раздавались очень разные 
голоса. 
«Неужели мы будем так жить все время, как 
долго это будет продолжаться так?» «Это всегда 
происходило в разных частях света. Сначала 
маски были запрещены, затем маски снова 
пришлось носить», - сказал он.

Заявив, что они пересмотрят меры на первом 
заседании кабинета министров, президент 
Эрдоган продолжил: «Мы сделали в общей 
сложности около 72 миллионов доз вакцины. 
Хотя в мире есть страны, у которых нет 
средств для вакцинации, мы, как Турция не 
испытывала такой проблемы. Нам здесь 
комфортно. И Китай, и Китай. 

Нам нужна вакцина, которую мы получили 
от BioNTech, как мы можем продолжать эту 
борьбу наиболее здоровым способом на 
данный момент, и мы продолжим это. В 
любом случае у нас нет никаких проблем в 
больнице, мы находимся в очень активной 
стране на данный момент, мы продолжаем 
это делать. Но, проведя эти исследования, мы 
снова рассмотрим ситуацию на первом 
заседании кабинета министров. будет 
держаться. 

Будет ли так продолжаться? Потому что я 
говорю это открыто к празднику. все в одном 
месте Наш образ жизни перевернулся. 
Откуда нам это знать? Мы видим это в 
числах, которые идут перед нами. К 
сожалению, ситуация с этими числами 
обернулась и в минус. Нам нужно повернуть 
это обратно в нашу пользу. Если есть 
положительные изменения, у нас нет 
проблем с тем, чтобы доставить 
неприятности нашим гражданам. Напротив, 
мы пытаемся вернуться к нормальной жизни. 
Вот почему мы принимаем все меры и 
постараемся ускорить нормализацию ».

ДОСТАВКА БРОНИРОВАННЫХ 
АВТОМОБИЛЕЙ ИЗ США В ДЕДАШАШ

Напомнив ему о событиях, связанных с 
поставкой бронетехники США в 
Александруполис, президент Эрдоган сказал: 
«На самом деле это запланированная 
программа Соединенных Штатов в 
Александруполисе с 2014 года. Поэтому здесь 
нет никаких отклонений от нормы. Это его 
план. «Мы внимательно следим за моим 
именем. Вы уже знаете греко-американские 
отношения, но мы всегда делаем то, что 
является нашим долгом здесь. Меры 
предосторожности - это меры 
предосторожности. Это всегда шаги, которые 
предпринимаются или предпринимаются для 
нас», - сказал он.

Источник: Президентство.
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•Demokrasiyi ülkeleri işgal, yöneticileri
katletme, darbelerle diktatörler tayin etme
aracı,

•Eşitliği baskı gruplarına iktidar ikram
etme aracı,

•Hukuku eşkıya tavrı uygulamalarına kılıf
hazırlama aracı,

•Adaleti zulüm dayatmalarının ninnisi
olarak kullanarak planlarını
yürütmektedir.

Bu yazıyı kaleme aldığım şu anda Küresel 
Cani Çete, Tunus’da demokrasiyi yok 
etme girişiminde bulunmaktadır. An 
itibariyle Tunus’umuz halkı tam 
bağımsızlık yolunda Tunus’umuzun 15 
Temmuz Kıyamı’nı gerçekleştiriyor. 

Daha da önemlisi sosyal medyada Tunus 
Halkı “Darbeye Türkler gibi direnin” 
çağrısını yükseltiyor . 

Bütün bu yazdıklarımızdan Kürsel 
Çete’nin yenilmez büyük bir güç olduğu 
kanaati hâsıl olmasın. Hakikatte çok 
zayıftır çünkü haksızdır, zalimdir ve 
sapkındır. 

Bu küresel şeytansılığı haklılıkla kuşatıp, 
mahkûm edip,  yeryüzünden silecek olan 
muhteva; Türker’in Horasan 
Medeniyetinde mevcuttur. 

Çete ne kadar ezoterik güce sahip olursa 
olsun, Türker’in Horasan Erenleri her 
türlü ezoterik gücümahvedecek ledün 
ilmi , ne sahiptir.

FETÖ örgütü, Kürsel Çete’nin İslam 
dünyası için örgütlediği bir sapkınlıktan 
başka bir şey değildir. 

Dayandırıldığı temel Hz. Muhammed 
(sav)’in yok edildiği, adına da İslam 
diyecekleri ucube bir inançtır. Türker’in 
Horasan Yolu muhtevasıysa tamamen Hz. 
Muhammed Mustafa ( sav ) merkezlidir. 

15 Temmuz Kıyamına karşı dik duran 
Türkiye Cumhuriyeti devletinin geçtiği 
aşamaları kısaca anlatalım; 
•Türkiye Cumhuriyeti Devleti içerisindeki
Türk milli kadroları 98 sonu itibariyle
devlet yapısı içerisindeki paralel
sapkınlıkları yok etme kararı aldı.

•2011 yılına kadar Türkiye Cumhuriyeti
Devleti güçlenmek için gerekli çabaları
yürütürken devlete ariz olmuş paralel
yapıların tespiti çalışmalarını da yürüttü.

•Küresel Çete Türkiye’de tasfiye
olmamak için 15 Temmuz’da Türkiye’yi
i işgale yeltendi. Milli kadrolar ve şanlı
Türk milleti ve siyasi lider Recep
Tayyip Erdoğan’ın Horasan
damarından aldıkları güçle
yükselttikleri kıyam çeteyi Türkiye’de
mahvetti.

•Küresel  Çete’nin ceberutluğunun
farkında olan ve bıkmış olan dünyanın
Müslim, gayri Müslim bütün halkları
için bu kıyam çok güçlü bir umut oldu.

O günden beri küresel çete dünyada çok 
büyük mevzi kaybetti. Bütün maskeler 
düştü. Küresel kıyam dünya 
coğrafyasında her geçen gün yükselerek 
yayılıyor.
Bunun bir örneği; sevgili Kırgız 
Türker’imizin, Kırgızistan’ınımızda 
cıfıt FETÖ çetesini tasfiye etmek adına 
takdire şayan olarak yürüttükleri 
mücadeledir. 

Dünyadaki bütün mazlumları 
sindirmek için çabalayan gerek CIA, 
Mossad, MI6 gibi resmi tüzel kişiliğe 
sahip ya da Bloack Water, Wagner gibi 
paralı eşkıya ordularının bir diğer 
deyişle küresel çetenin piyonlarının 
tehditlerine karşı pervasızca mücadele 
ederek gereğini yapmaktadır .

Türk devletleri arasında kurulan resmi 
adıyla Türk Devletleri Keneşi küresel, 
sapkın çetenin tamda kalbine 
saplanmış bir Türk hançeridir.

Türkler bütün dünyada istiklale timsal 
olmuş bir millet olma özelliğini 
sürdürüyor.

Kaynakça:

https://www.kitapyurdu.com/kitap/kuresel-
ceteye-infaz-amp-kokten-siyasi-
cozumleme/582408.html

https://tr.wikipedia.org/wiki/Vitol

https://video.haber7.com/video-
galeri/190277-tunusta-darbeye-karsi-
durulmasi-icin-bu-video-paylasiliyor

4Derken kullarımızdan bir kul buldular ki, 
biz ona katımızdan bir rahmet vermiş, 
kendisine tarafımızdan bir ilim (ledün ilmi) 
öğretmiştik. (Kehf suresi, 65)

https://islamansiklopedisi.org.tr/batin-ilmi

https://youtu.be/O3WRRToyDhA

https://www.trthaber.com/haber/
gundem/fetonun-ust-duzey-ismi-
orhan-inandi-ankarada-
sorguda-594477.html

DÜNYANIN 15 TEMMUZ’U
Türkiye’nin 15 Temmuz Kıyamı Küresel 
bir eğlemdir. Dünyayı gasp etmiş (çökmüş) 
mafya-çete düzenini henüz fark edememiş 
insanlarımıza bu ifade oldukça iddialı 
gelebilir. Küresel Çeteye İnfaz  adlı 
kitabımızda bu konuyu teferruatını 
yazdığımız gibi bilindiği kadarıyla kökeni 
milattan önce 3000 yılına dayanan, 
ezoterik, sapkın ve bir o kadar cani, “Tanrı 
Biziz” diyen bir örgütlenme 1945 yılından 
sonra dünya yönetimini gasp etti 
( kelimenin tam anlamıyla çöktü ).

ABD’nin öldürücü gücünü kullanarak 
dünyadaki bütün ülkelerin yönetim 
organlarına, Sivil Toplum Kuruluşlarına, 
Medyasına, Finans Kurumlarına, 
Askeriyesine örgüt elemanlarını yerleştirdi.  
Yeryüzünde çatışma ve çatıştırmayı temel 
yöntem olarak uyguluyor. Her devleti ve 
her toplumu birbirleriyle çatıştırarak 
varlığını sürdürebiliyor. Çatışma ve 
çatıştırma bahanelerini de ülkelerin 
yönetimlerine yerleştirdiği her kisvedeki 
elemanlarıyla üretmektedir. Dünya 
üzerinde oluşturdukları suni güç 
merkezleri olan ABD – Rusya – Çin 
ekseninde ülkeleri ve halkları karşılıklı 
tehditlerle küresel esarete mahkm 
etmekdirler. 

Bu kutupların asında birbirleriyle gerçek 
manada hiç çatışmadıkları görülmektedir. 
Uydurulmuş kurguları, ideolojik karşıtlık 
görüntüsüyle zavallı halkları ve ülke 
yönetimlerini aciz ve perişan bir durumda 
tutmayı başardılar. Ne komünist sanılan 
Rusya ve Çin yönetimleri ne de kapitalist 
zannedilen ABD yönetimleri bu küresel 
çeteden bağımsız değillerdir. 

Basit bir örnekle ifademizi 
anlamlandıralım, dünya üzerinde birçok 
devletin ilk bakışta birbirlerinden bağımsız 
gibi görünen petrol şirketleri vardır. Rusya 
ve Çin petrol şirketleri de dâhil olmak 
üzere dünyadaki bütün petrol şirketleri  
Vitol Grup  diye isimlendirilen üst 
yönetim kademesinin kimlerden oluştuğu 
bilgisi saklanan bir firmaya aittir. 

Gerek yerel gerekse de uluslararası 
hukukta bir firmanın üst yöneticilerinin 
kamuoyuna ilan edilmesi kanuni bir 
zorunluluk, hukuki bir gereklilikken yıllık 
cirosu 300 milyar USD’nin üzerinde olan 
böylesi bir firmanın üst yöneticilerinin 
gizlenmesi hukuka ve kanuna aykırıdır. Ne 
var ki küresel çete ne kanun dinler, ne 
hukuk dinler, “dünyadaki oyunu ben 
kurdum, kuralları ben yazarım, ben 
uygularım” der.

Küresel Şeytani Çete, halkları oyalamak 
için kurguladığı demokrasi tiyatrosuyla, 
demokrasi, insan hakları, adalet, eşitlik gibi 
kavramlar üzerinden konuşurken;

Murat Bahadır 
Akkoyunlu

Temmuz 2021  
SİVİL İNİSİYATİF
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Однако глобальная банда не слушает ни 
закон, ни право, и говорит: «Я создал 
игру в мире, я пишу правила, я их 
применяю».

Глобальная дьявольская банда, с 
постановкой театра демократии для 
того, чтобы отвлечь людей, говоря о 
таких концепциях, как демократия, 
права человека, справедливость и 
равенство, используя;

• Демократию, как инструмент захвата
стран, убийства правителей, назначения
диктаторов путем переворотов,

• Равенство, как средство
предоставления власти группам
давления,

• Право, как инструмент подготовки
прикрытия для того, чтобы
практиковать бандитское поведение,

• Правосудие, как колыбельную для
навязывания жестокости, осуществляет
свои планы.

В этот момент, когда я пишу эту статью, 
Глобальная преступная банда пытается 
разрушить демократию в Тунисе. В 
настоящее время народ Туниса, на пути 
к полной независимости, осуществляет 
Сопротивление 15 июля в Тунисе. Что 
еще более важно, в социальных сетях 
тунисский народ поднимает призыв 
«Сопротивляйтесь перевороту, как 
турки».

Не будем делать вывод из всего 
написанного, что Глобальная банда 
является непобедимой силой. В 
действительности, она очень слаба, 
потому что несправедлива, жестока и 
извращена. Дух, который справедливо 
окутает, осудит и сотрет с лица земли 
это глобальное зло присутствует в 
Хорасанской цивилизации Тюркера. 
Независимо от того, насколько банда 
обладает эзотерической силой, 
Хорасанские Эрены Тюркера обладают 
знаниями, чтобы уничтожить любую 
эзотерическую силу.

Организация ФЕТО является не чем 
иным, как извращением, 
сформированным Глобальной бандой 
для исламского мира. 
Пропагандирующее основное 
убеждение, что пророк Мухаммад (мир 
ему и благословение) был уничтожен, 
чудовищная вера, которую они 
называют ислам. Содержание 
Хорасанского пути Тюркера полностью 
основано на пророке Мухаммеде 
Мустафе (мир ему и благословение).

Давайте кратко расскажем этапы, 
пройденные Турецкой Республикой, 
которая выступила против кровавых 
событий 15 июля;
• Турецкие национальные кадры в
Турецкой Республике решили к концу
98 года ликвидировать параллельные
структур в государственном устройстве.

Сопротивление  15 июля в Турции 
является событием мирового масштаба. 
Это заявление может показаться очень 
амбициозным для людей, которые еще не 
осознали систему мафиозных банд, 
которые узурпировали мир. Как мы 
подробно писали об этой теме в нашей 
книге под названием «Казнь глобальной 
банды», эзотерическая, извращенная, 
кровавая организация, которая объявила 
"Мы - есть Бог", и насколько известно, 
восходит к 3000 году до нашей эры, 
узурпировала мировое правительство 
после 1945 (оно буквально рухнуло).

Используя смертоносную мощь США, она 
внедрила членов организации в 
руководящие органы, 
неправительственные организации, 
средства массовой информации, 
финансовые учреждения и вооруженные 
силы всех стран мира. Она применяет 
конфликты и способствование 
конфликтам по всему миру в качестве 
основного метода. Она выживает, 
подталкивая на конфликт друг с другом, 
каждое государство и каждое общество. 
Она также оправдывает эти конфликты и 
способствование конфликтам за счет 
своих сотрудников во всех обличьях, 
которых она внедрила в правительства 
стран. Обоюдными угрозами, они 
приговаривают страны и народы к 
глобальному плену в оси США - Россия - 
Китай, которые являются искусственными 
центрами силы, созданными в мире.

Видно, что на самом деле эти полюса не 
конфликтуют друг с другом по-
настоящему. Своими сфабрикованными 
выдумками и образом идеологической 
оппозиции им удалось удерживать бедные 
народы и правительства стран в 
беспомощном и жалком состоянии. Ни 
считающиеся коммунистическими 
правительства России и Китая, ни 
считающееся капиталистическим 
правительство США , не являются 
независимыми от этой глобальной банды. 
Давайте придадим смысл нашему 
утверждению простым примером, во 
многих странах мира есть нефтяные 
компании, которые на первый взгляд 
кажутся независимыми друг от друга. Все 
нефтяные компании в мире, в том числе 
российские и китайские нефтяные 
компании, принадлежат компании, так 
называемой Vitol Group, информация о 
составе высшего руководства которой 
хранится в секрете. Хотя оглашение 
общественности состава высшего 
руководства компании является 
юридическим требованием, как по 
местному, так и по международному 
праву, будучи требованием закона, 
скрывать состав высшего руководства 
такой компании с годовым оборотом 
более 300 миллиардов долларов США 
является незаконным. 

• До 2011 года, пока Турецкая
Республика предпринимала
необходимые усилия, чтобы стать
сильнее, оно также проводило
исследования для выявления
параллельных структур, которые
нанесли ущерб государству.

• Глобальная банда попыталась
захватить Турцию 15 июля, чтобы не
быть ликвидированной в Турции.
Национальные кадры, славный
турецкий народ и политический лидер
Реджеп Тайип Эрдоган с силой, из
Хорасанских корней, уничтожили банду
взошедшую в Турции.

• Это сопротивление стало очень
сильной надеждой для всех
мусульманских и немусульманских
народов мира, которые осознавали и
которым надоела жестокость
Глобальной банды. С того дня
глобальная банда потеряла большие
позиции в мире. Все маски упали.
Глобальное сопротивление с каждым
днем распространяется по всему миру.

Примером этого является замечательная 
борьба нашего дорогого кыргызского 
тюркера по ликвидации банды ФЕТО в 
нашем Кыргызстане. Он делает то, что 
нужно, безрассудно борясь с 
официально имеющими статус 
юридического лица ЦРУ, Моссад, MI6, 
которые стремятся запугать всех 
угнетенных в мире или борясь с 
угрозами таких наемных бандитских 
армий как Black Water, Wagner, другими 
словами, пешками глобальной банды.

Организация основанная среди 
тюркских государств, официально 
известная как Тюркский совет, является 
тюркским кинжалом, застрявший прямо 
в сердце глобальной преступной банды.

Турки продолжают оставаться нацией, 
ставшей символом независимости во 
всем мире.

Kaynakça:
https://www.kitapyurdu.com/kitap/kuresel-
ceteye-infaz-amp-kokten-siyasi-
cozumleme/582408.html
https://tr.wikipedia.org/wiki/Vitol 
https://video.haber7.com/video-
galeri/190277-tunusta-darbeye-karsi-
durulmasi-icin-bu-video-paylasiliyor 
4Derken kullarımızdan bir kul buldular ki, 
biz ona katımızdan bir rahmet vermiş, 
kendisine tarafımızdan bir ilim (ledün ilmi) 
öğretmiştik. (Kehf suresi, 65)
https://islamansiklopedisi.org.tr/batin-ilmi 
https://youtu.be/O3WRRToyDhA 
https://www.trthaber.com/haber/gundem/
fetonun-ust-duzey-ismi-orhan-inandi-
ankarada-sorguda-594477.html 
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Meclis Başkanı Mustafa Şentop Azerbaycan'da
Azerbaycan-Pakistan-Türkiye Üçlü Parlamento Başkanları Birinci Toplantısı'na 
katılmak üzere gelen TBMM Başkanı Mustafa Şentop ve beraberindeki heyeti 
Türkiye'nin Bakü Büyükelçisi Cahit Bağcı karşıladı.
AZERBAYCAN-(Sivil İnisiyatif 
Gazetesi)/ İbrahim Halil Can/  TBMM 
Başkanı Şentop'u, Bakü Haydar Aliyev 
Uluslararası Havalimanı'nda Azerbaycan 
Milli Meclisi başkanvekilleri Ali Hüseynli 
ve Adil Aliyev ile Türkiye'nin Bakü 
Büyükelçisi Cahit Bağcı karşıladı.

Şentop ile aynı uçakla Pakistan Milli 
Meclis Başkanı Asad Kaiser, TBMM 
İdare Amiri, AK Parti Gaziantep 
Milletvekili ve Türkiye-Pakistan 
Parlamentolar Arası Dostluk Grubu 
Başkanı Ali Şahin, AK Parti İstanbul 
Milletvekili ve Türkiye-Azerbaycan 
Parlamentolar Arası Dostluk Grubu 
Başkanı Şamil Ayrım, AK Parti 
Kahramanmaraş Milletvekili ve TBMM 
İçişleri Komisyonu Başkanı Celalettin 
Güvenç, AK Parti İstanbul Milletvekili ve 
TBMM Dilekçe Komisyonu Başkanı 
Mihrimah Belma Satır, AK Parti Ankara 
Milletvekili Zeynep Yıldız, CHP Bursa 
Milletvekili Yüksel Özkan, MHP Iğdır 
Milletvekili Yaşar Karadağ, İYİ Parti 
Aydın Milletvekili Aydın Adnan Sezgin 
ve TBMM Genel Sekreteri Mehmet Ali 
Kumbuzoğlu da Azerbaycan'a geldi.

TBMM Başkanı Şentop işgalden 
kurtarılan Şuşa'da

TBMM Başkanı Mustafa Şentop, 
Ermenistan işgalinden kurtarılan 
Azerbaycan'ın Şuşa şehrini ziyaret etti. 
Şentop, şehirde büyük bir tahribat 
yapıldığına dikkati çekti, "Bu barbarlık 
ancak bir işgalcinin yapacağı iştir" dedi.

Tarihi yerleri gezdi, Ermenistan'ın 
yaptığı tahribata tanık oldu. TBMM 
Başkanı Mustafa Şentop, işgalden 
kurtarılan Azerbaycan'ın kültür başkenti 
Şuşa'yı ziyaret etti.

Şentop'tan Ermenistan'a tepki: Bu 
yapılan barbarlık

Şentop, "Adeta taş üstünde taş 
bırakılmamış. Bir yerin, bir mekanın, bir 
şehrin gerçekten sahibi olduğuna 
inananların yapamayacağı bir şey. Bu 
yapılan barbarlık" dedi.

Şentop, Azerbaycan ve Pakistan meclis 
başkanları ile şehrin önemli noktalarında 
incelemelerde bulundu.

TBMM Başkanı, Şuşa ziyareti kapsamında 
her sene festivallerin yapıldığı Tarihi Cıdır 
düzüne gitti. Burada yetkililerden bilgi aldı, 
askerlerle sohbet etti.

"Bu kadim şehrin eski hüviyetine 
kavuşacağına inanıyorum"

Tarihi ve kültürel zenginlikleri ile 
Karabağ'ın sembol şehri olan Şuşa'nın eski 
günlerine kavuşması için çalışmalar 
sürüyor.

Şentop, "Çok yoğun bir şekilde imar 
çalışmaları var. Birkaç ay içinde bu kadim 
şehrin, bu kültür başkentinin hem kültürel 
anlamda, hem turistik anlamda eski 
hüviyetine, tarif edilen hüviyetine 
kavuşacağına inanıyorum" diye konuştu.

"Bölgede kalıcı barıştan en çok 
Ermenistan halkı faydalanacaktır"

Ermenistan'ın saldırgan politikalarla bir 
yere varamayacağını da belirten Şentop, 
bölgede kalıcı barışın sağlanmasının 
önemine dikkati çekti.

"Azerbaycan, uluslararası hukuk 
bakımından da tarih bakımından da haklı 
olduğu topraklarını işgalden kurtarmış 
oldu. Bunun kalıcı bir barışa dönüşmesi 
lazım bölgede. Bundan en fazla istifade 
edecek olan da Ermenistan halkıdır."



7

Спикер парламента Мустафа Шентоп в Азербайджане
Посол Турции в Баку Джахит Багджы приветствовал спикера Великого национального 
собрания Турции Мустафу Шентопа и сопровождающую его делегацию для участия в 
первой встрече президентов трехсторонних парламентов Азербайджан-Пакистан-
Турция. АЗЕРБАЙДЖАН (газета «Гражданская инициатива») / Ибрагим Халил 

Джан / Спикера Великого национального собрания Турции Чентопа встречали 
в Бакинском международном аэропорту Гейдар Алиев заместители спикера 
Национального собрания Азербайджана Али Гусейнли и Адиль Алиев и посол 
Турции в Баку Джахит Багджы .

В одном самолете с Чентопом находились председатель Национального 
собрания Пакистана Асад Кайзер, административный руководитель Великого 
национального собрания Турции, депутат Газиантепа от партии AK и 
председатель межпарламентской группы дружбы Турция-Пакистан Али 
Шахин, депутат Стамбула от партии AK и межпарламентский депутат Турция-
Азербайджан Председатель группы дружбы Чамил Айрым, заместитель 
Партии АК «Кахраманмараш» и спикер парламентского комитета по 
внутренним делам Джелалеттин Гювенч, заместитель Партии АК в Стамбуле и 
глава парламентской комиссии по петициям Михримах Бельма Сатир, депутат 
Партии АК от Анкары Зейнеп Йылдыз, депутат от партии Бурса Юксель Мёзк 
Депутат Игдыр Яшар Карадаг, заместитель партии IYI Айдын Айдын Аднан 
Сезгин и генеральный секретарь ТБММ Мехмет Али Кумбузоглу также 
приехали в Азербайджан.

Спикер парламента Шентоп находится в освобожденной от оккупации Шуше.

Спикер Великого Национального Собрания Турции Мустафа Шентоп посетил город 
Шуша в Азербайджане, освобожденный от армянской оккупации. Кентоп указал на 
сильные разрушения в городе и сказал: «Это варварство - дело рук захватчиков».

Он посетил исторические места и стал свидетелем разрушения Армении. Спикер 
Великого Национального Собрания Турции Мустафа Шентоп посетил Шушу, 
культурную столицу Азербайджана, освобожденную от оккупации.

Реакция Сентопа на Армению: это варварство

Кентоп сказал: «Это почти так, как если бы на земле не осталось камня. Это то, чего 
не могут сделать те, кто считает, что они действительно владеют местом, местом, 
городом. Это варварство».

Шентоп посетил важные точки города вместе с председателями парламентов 
Азербайджана и Пакистана.
В рамках своего визита в Шушу спикер Великого Национального Собрания 
Турции посетил Исторический Джидир, где ежегодно проводятся фестивали. Здесь 
он получил информацию от властей, побеседовал с солдатами.

«Я верю, что этот древний город обретет былую идентичность»

Прилагаются усилия, чтобы вернуть Шушу, город-символ Карабаха с его 
историческими и культурными богатствами, до его прежних времен.

Кентоп сказал: «Ведутся интенсивные строительные работы. Я верю, что через 
несколько месяцев этот древний город, эта культурная столица, вернет свою 
прежнюю идентичность, как в культурном, так и в туристическом плане, в 
описанную самобытность».

«Народ Армении больше всего выиграет от прочного мира в регионе»

Чентоп также заявил, что Армения ничего не добьется с агрессивной политикой, и 
обратил внимание на важность обеспечения постоянного мира в регионе.

«Азербайджан освободил свои земли от оккупации, и это правильно с точки 
зрения международного права и истории. Это должно превратиться в прочный 
мир в регионе. Народ Армении получит от этого наибольшую пользу».
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SİBİRYA GÜNLÜKLERİ-V
Aleksey Mihayloviç Sultrekov 
için yapılması planlanan tören 
için 9 Nisan 2014 tarihi 
kararlaştırılmıştı. O gün sabah 
henüz güneş doğmadan çok 
önce, yani saat 05.20’de 
uyandım. Başka bir kam 
(şaman) olan Vladimir 
Petroviç, beni yaşadığım 
apartmanın girişinden aldı. 
Arabaya bindiğimde arka 
koltukta ölen kamın kostüm ve 
eşyalarını gördüm. Onun 
kostümleri sanki kendisi 
yanımızda oturuyormuş gibi 
koltuğa yerleştirilmişti. Daha 
sonra şehrin hemen dışındaki 
bir kasabada yaşayan Valeriy N. 
Çeboçakov’u almak üzere evine 
vardık. Onun arabası daha yeni 
ve büyük bir araç olduğu için 
arabasına eşyaları koyduk. 
Ancak A. M. Sultrekov’un 
kamlık kıyafetleri arabaya 
konulurken yine sanki kendisi 
kıyafetlerin içindeymiş gibi 
arka koltuğa yerleştirildi. Zira 
V. Petroviç ve V. N. Çeboçakov
arkadaşlarının hâlâ kendileriyle
olduğunu söylüyorlardı. Ayrıca
benim, onun eşyalarına
dokunmamam gerektiği
yönünde de beni uyardılar.

Önce Abakan’ın hemen 4-5 km 
çıkışında ve yol kenarında bir 
tepeciğin önünde etrafı taşlarla 
yuvarlak şekilde çevrili bir yerde 
durduk. 
Daire şeklindeki bu yerin girişi 
için açık bir yer vardı ve bu 
girişten dairenin ortasına 
bırakılan düz ve yassı bir taş 
duruyordu. 

Taşın üstüne evden getirilen 
ekmek, poğaça, şekerleme, sosis, 
salam, süt, arak (rakı veya genel 
anlamda içki) gibi yiyecek ve 
içecekler bırakıldı. 

V. Çeboçakov ile V. Petroviç bir
taraftan bu yiyeceklerin tadına
bakarken öte taraftan V. Petroviç
arakı etrafa yani dört yöne de
saçıyordu. Hakasların “sek sek”
dediği bu hadise esasında ufak bir
ritüel olup, çok sık ve hemen her
Hakas tarafından uygulanan bir
hadisedir.

“Bunu niçin yapıyorsunuz?” diye 
V. Petroviç’e bir soru yöneltince
o, “Hem bizim hem de ölen kam
A. M. Sultrekov’un yolu açık
olsun diye yapıyoruz” diye cevap
verdi.

 “Niçin burada yapıyoruz?” diye 
sorunca da “Burası nurlu, kutsal 
bir yer” dedi. Ancak buranın ne 
zaman, kimler tarafından ritüel 
yapmak üzere hazırlandığını 
bilmediğini; yine de her zaman 
buradan geçerken durduklarını 
ve bu küçük “sek sek” ritüeli 
yaptıklarını söyledi.

Yola devam ettik. Abakan’dan 
32 km uzaklıktaki Şurevski 
Köyü’ne vardık. Burada Valeriy 
N. Çeboçakov’un evine gittik.
Onun marangoz dükkânını
andıran ve her türlü tamir araç
gereçlerinin bulunduğu
tamirhanesine girdik. Sonradan
öğrendiğimize göre burası onun
şaman davulu, tokmağı vb.
aletler yaptığı atölyesiymiş.
Burada bir de yatak vardı. Çay
içtik, poğaça yedik ve yaklaşık
07.30’da tekrar yola çıktık.

Uytak civarındaki “çalama”nın 
olduğu yerde yine bir mola 
verdik ve birer bardak çay içtik. 
Bu arada “çalama”dan da kısaca 
bahset gerekir. Hakasya, Altay, 
Tuva, Şorya’da var olan ve 
muhtemelen tüm Sibirya’da 
bulunan “çalama” kavramı 
kısaca hem kurdele, bez, çaput 
vb. gibi kumaşları hem de bu 
kumaş parçalarının bağlandığı 
ağaç veya ağaçtan yapılmış 
“sarçın” denilen direk anlamına 
gelmektedir. 

Ancak rengârenk kumaş parçaları 
“sarçın”a veya ağaca bağlandıktan 
sonra bu bütünsel yapı “çalama” 
adını almaktadır. Bu uygulama 
Türk Dünyasının diğer 
memleketlerinde ve Anadolu’da 
“dilek ağacı”na dönüşmüştür.

V. Petroviç burada da
yukarıdaki bahsettiğimiz
yiyecek ve içecekleri çıkardı ve
bunları ruhlara sundu. Ancak
bu defa “çalama”nın olduğu
yere değil, hemen karşısında
batı tarafındaki çıplak toprak
üzerine yiyecekleri koydu. Biz
de yine bu yiyecek ve
içeceklerden tattık.

Buranın hemen ilerisinde 
Hakasların “Belaya 
Volçitsa” (Beyaz dişi kurt) 
dedikleri bir yere vardık. Burada 
bir kurdu andıran doğal taş bir 
heykel ve etrafında ise dokuz 
tane taş bulunuyordu. Bu taş 
heykel (Belaya Volçitsa) 
hakkında Hakaslar arasında çok 
yaygın olan bir efsane de 
anlatılmaktadır.

СИБИРСКИЙ ДНЕВНИК-5
Дата церемонии, которая была 
запланирована для Алексея 
Михайловича Султрекова, была 
назначена на 9 апреля 2014 
года. В то утро я проснулся в 
05:20, задолго до восхода 
солнца. Другой кам (шаман), 
Владимир Петрович, подобрал 
меня у входа в квартиру, где я 
жил. Когда я сел в машину, то 
увидел на заднем сиденье 
костюм и вещи покойного 
кама. Его костюмы лежали на 
диване, и казалось, что он 
сидел рядом с нами. Затем мы 
приехали домой к Валерию 
Николаевичу Чебочакову, 
который живет в пригороде, 
чтобы забрать его. Поскольку 
его машина более новая и 
большая, мы положили все 
вещи в его машину. Однако 
когда шаманскую

одежду А.М. Султрекова 
помещали в машину, ее 
разместили на заднее сиденье 
так, будто он сам был в этой 
одежде. Даже В. Петрович и В. 
Н. Чебочаков сказали, что их 
друзья все еще с ними. Кроме 
того, они предупредили меня, 
что я не должен прикасаться к 
этим вещам.

Сначала мы остановились на 
месте, окруженном камнями, 
перед холмом на выезде из 
Абакана в 4-5 км. Было 
открытая щель для входа в 
это круглое место, и от этого 
входа к середине круга был 
положен прямой плоский 
камень. На камень были 
поставлены еда и напитки, 
принесенные из дома, такие 
как хлеб, выпечка, конфеты, 
колбасы, сосиски, молоко, 
арак (ракы или водка). С 
одной стороны В. Чебочаков 
и В. Петрович приступили к 
трапезе, с другой - В. 
Петрович разбрызгивал арак 
во все четыре стороны. Это 
мероприятие, которое 
хакасы называют «сек-сек», 
на самом деле представляет 
собой небольшой ритуал, и 
оно практикуется очень 
часто и почти всеми 
хакасами. На вопрос “Для 
чего вы это делаете?”, 
Петрович ответил: “Мы 
делаем это для того, чтобы 
путь и наш, и покойного 
кама А.М. Султрекова был 
открыт”. А на вопрос 
“Почему мы это делаем 
здесь?” 

он сказал: “Это светлое, святое 
место”. Однако он не знает, 
когда и кем это место было 
подготовлено для ритуала, но 
они всегда здесь 
останавливаются, проезжая 
мимо, и проводят этот 
небольшой ритуал «сек-сек».

Мы продолжили наш путь. И 
приехали в поселок 
Шуревский, в 32 км от 
Абакана. Здесь мы 
направились домой к Валерию 
Чебочакову. Мы вошли в его 
мастерскую, которая похожа на 
столярную и имеет 
всевозможные инструменты 
для ремонта. Как мы узнали 
позже, это была его 
мастерская, где он делал свои 
инструменты - шаманский 
барабан, молоток и т.д. Здесь 
еще была одна кровать. Мы 
попили чай, покушали погача, 
и примерно в 07.30 вновь 
вышли в путь.

Мы снова сделали перерыв на 
месте «Чалама» около Уйтака и 
выпили по чашке чая. Здесь 
необходимо вкратце рассказать 
о «чалама». Понятие «чалама», 
которое существует в Хакасии, 
на Алтае, Туве, Шории и, 
вероятно, во всей Сибири, 
обозначает к ткань, такую как 
лента, cуровье, тряпка и т.д., 
так и дерево, к которому 
прикреплены эти кусочки 
ткани, или шест, называемый 
«сарцын», сделанный из 
дерева. Однако после того, как 
разноцветные кусочки ткани 
прикреплены к «сарчыну» или 
дереву, эта целостная 
структура получает название 
«чалама». В других странах 
тюркского мира и в Анатолии 
эта практика превратилась в 
«древо желаний».

И здесь В. Петрович вытащил 
упомянутую  ранее еду и 
напитки и преподнес духам. Но 
на этот раз он положил еду с 
западной стороны на голую 
землю, а не там, где была 
«чалама». Мы попробовали и эти 
напитки и еду. Далее мы 
приехали в особое место 
хакасов, называемое “Белая 
Волчица”. Здесь стояла статуя из 
натурального камня, 
напоминающая волка, и вокруг 
нее было девять камней. Об этой 
каменной статуе (Белая 
Волчица) среди хакасов ходит 
очень распространенная легенда.

Prof. Dr. 
Abdulselam 

ARVAS
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Хания переизбрана главой 
Политбюро ХАМАС

Heniyye, tekrar Hamas'ın Siyasi 
Büro Başkanlığına seçildi

После того, как Халид Машаал отказался от участия в выборах и 
принес извинения, Хенийе, у которой не было соперников, была 
единогласно избрана на второй срок председателем политического 
бюро Генеральным советом шуры.

ERZURUM ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Adem ARSLAN

KAYSERİ ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Zeliha KÖKSAL

KONYA ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Süleyman BADEMCİ

NİĞDE ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Hürriyet Cemal ÖZKAYNAK

MARDİN ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Yusuf CAN

YOZGAT ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Ramazan ÇEVİK

AZERBAYCAN ABONE TEMSİLCİSİ 
Cevahir AHMEDOVA

BOSNA-HERSEK ABONE 
TEMSİLCİSİ  Hasan Emre BOZKURT

UKRAYNA ABONE TEMSİLCİSİ  
Özgün ŞENCAN

HUKUK DANIŞMANI  
Av.Neslihan DURAN KOCAKAYA 

Av. Doğukan KOZAN
Av.Faruk EVİRGEN
 Av. Kerim ÖZTÜRK 

Av. Naile ŞEKER
Av.Halil PAŞAYİĞİT

TERCÜME 
Kyial BAITUROVA

    SAYFA TASARIM
Ertan GÜLDİBİ

BASKI 
Klasmat Matbaacılık Ltd. Şti. 

İvedik OSB Matbaacılar San. Sit. 
1515. Sok. No: 12 Yenimahalle/
ANKARA Tel : (0312) 395 14 92

DAĞITIM  / AMADE AJANS   
WEB TASARIM / Can BAŞKAN

ADRES  
Ayvalı Mahallesi 159. Cadde 

Kayra Apt. No: 9/6 
AYVALI - KEÇİÖREN-

ANKARA/TÜRKİYE 
Tel: +(90 312) 446 37 34

e-mail:sivilinisiyatifgazetesi@gmail.com

usigazetesi@hotmail.com

www.gazetesivilinisiyatif.com

www.baskentplatformu.com

Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi 
yaygın süreli aylık  bir yayındır. 

Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi 
yayım-lanan haber, yazı, resim ve 

fotoğrafların FSEK ve Basın 
Kanunu’ndan kaynaklanan her türlü 

hakları USTSEM TELEVİZYON  
GAZETECİLİK BASIN YAYIN 

SANAYİ TİCARET LTD. ŞTİ.‘ne aittir. 
İzin alınmaksızın, kaynak gösterilerek 

dahi iktibas edilemez.

İSTİHBARAT ŞEFİ 
Hasan Salih KURT

HABER ŞEFİ
Soner ÜLKER

SAYFA EDİTÖRÜ
Berke ŞAHİN

HABER MUHABİRİ  
Fethi DURAN

FOTO MUHABİRİ  
Samet SORKUNLU

Kenan OKUR
Mustafa UYSAL

RESİM EDİTÖRÜ  
Abdullah ÜLGER

ANKARA ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Durali SARI 

AKSARAY ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Özgür YİĞİTER

BATMAN ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Osman BAGAÇ

BİTLİS  ABONE İL TEMSİLCİSİ 
Ravdet ERCİK

GAZETESİ
İMTİYAZ SAHİBİ

USTSEM TELEVİZYON  GAZETECİLİK 
BASIN YAYIN SANAYİ TİCARET LTD. 

ŞTİ. ADINA
ATİLLAHAN KURT 

YAYIN TÜRÜ : YAYGIN SÜRELİ YAYIN 
SÜRESİ: AYLIK

YAYIN DİLİ: TÜRKÇE-RUSCA

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ 
Zeliha  SORKUNLU

GENEL YAYIN YÖNETMENİ 
Uğurhan KURT

HABER MÜDÜRÜ
İbrahim Halil Can

YAZAR
MURAT BAHADIR AKKOYUNLU

YAYIN KOORDİNATÖRÜ
Halil TIKTIK

Halid Meşal'in seçimlerden özrünü sunarak çekilmesinin 
ardından rakibi olmayan Heniyye, Genel Şura Konseyi 
tarafından oy birliğiyle siyasi büronun ikinci dönem 
başkanlığına seçildi.
İslami Direniş Hareketi Hamas'a yakın kaynaklardan alınan bilgiye göre, üç 
bölgenin (Gazze Şeridi, Batı Şeria ve yurt dışı) sorumlularının seçiminin 
ardından Genel Şura Konseyi bugün 2021-2025 siyasi büro başkanlığı için 
isim belirlemek üzere toplandı.

Konsey, Halid Meşal'in seçimlerden özrünü sunarak çekilmesinin ardından 
rakibi olmayan Heniyye'yi oy birliğiyle siyasi büronun ikinci dönem 
başkanlığı için seçti.

Hamas, Heniyye'nin Siyasi Büro Başkanı seçilmesiyle 18 Şubat'ta başlayan 
mevcut 2021-2025 dönemi iç seçimlerini tamamlamış oldu.

Hamas'ın Gazze sorumlusu Yahya Sinvar, 10 Mart'ta yapılan seçimin 
ardından ikinci kez aynı göreve getirilmişti. Eski Hamas Siyasi Büro 
Başkanı Halid Meşal, 12 Nisan'da Mahir Salah'ın halefi olarak hareketin 
yurt dışı sorumlusu seçilmişti. Hamas Siyasi Büro Başkan Yardımcılığı 
görevini yürüten Salih el-Aruri de 4 Temmuz'da Hamas'ın Batı Şeria 
sorumlusu olmuştu. Siyasi Büro Başkan Yardımcısının ise daha sonra 
seçilmesi bekleniyor.

Hamas, seçimleri her 4 yılda bir gizlilik içinde yürütüyor.
Heniyye, ilk kez Hamas'ın Siyasi Büro Başkanlığı için Mayıs 2017'de 
yapılan seçimde Halid Meşal'in yerine seçilmişti.Hamas'ın Siyasi Büro 
Başkanı İsmail Heniyye, Gazze Şeridi'ndeki Eş-Şati Mülteci Kampı'nda 
1963'te dünyaya geldi.

Heniyye, "Hamas'ın özel güvenliğinin sorumlusu olduğu" suçlamasıyla 
1987'de 18 gün, 1988'de altı ay ve 1989'da üç yıl olmak üzere İsrail 
hapishanelerinde tutuklu kaldı. 1999'dan 2004'e kadar, Hamas'ın kurucusu 
Şeyh Ahmed Yasin'in özel kalem müdürlüğünü yapan Heniyye, Aralık 
2005'te yapılan ve 25 Ocak 2006'da tekrarlanan Filistin Yasama Konseyi 
seçimlerinde Hamas lideri Halid Meşal'in Şam'da sürgünde bulunmasından 
dolayı listenin en başında yer aldı.

Filistin'de 2006'da yapılan seçimleri Hamas'ın kazanmasının ardından 
Heniyye, hareketin başbakan adayı olarak açıklandı. ABD ve İsrail'in karşı 
çıkmalarına rağmen Filistin Devlet Başkanı Mahmud Abbas tarafından 
başbakanlığa atandı. Hamas ile Fetih arasındaki çatışmaların zirveye 
çıkması üzerine Heniyye, Haziran 2007'de Abbas tarafından görevden 
alındı.
Heniyye, Ekim 2006'da konvoyunu, Mayıs 2007'de ise evini hedef alan 
İsrail'in füze saldırısından sağ kurtulmuştu.
Kaynak: AA

Согласно информации, полученной из источников, близких к 
Движению исламского сопротивления ХАМАС, после избрания 
ответственных за три региона (сектор Газа, Западный берег и за 
рубежом) Генеральный совет шуры собрался сегодня, чтобы 
определить название на 2021-2025 годы. руководитель политбюро.

Совет единогласно избрал Хенийе, у которой не было соперников, на 
второй срок президентства политического бюро после того, как Халид 
Машаль отказался от участия в выборах с извинениями.

ХАМАС завершил свои текущие внутренние выборы на период 
2021-2025 годов, которые начались 18 февраля, с избранием Хании 
главой Политического бюро.

Яхья Синвар, глава ХАМАС в Газе, был назначен на тот же пост во 
второй раз после выборов, состоявшихся 10 марта. Бывший глава 
политического бюро ХАМАС Халед Машаль был избран преемником 
Махира Салаха, главы движения за рубежом, 12 апреля. Салих аль-
Арури, который является заместителем главы политического бюро 
ХАМАС, стал главой ХАМАС на Западном берегу 4 июля. Ожидается, 
что заместитель руководителя Политбюро будет избран позже.

ХАМАС тайно проводит выборы каждые 4 года.
Хания впервые была избрана главой политбюро ХАМАС в мае 2017 
года, заменив Халеда Машаля. Исмаил Хания, глава политбюро 
ХАМАС, родился в 1963 году в лагере беженцев Аль-Шати в секторе 
Газа.

Хания содержался в израильских тюрьмах 18 дней в 1987 году, шесть 
месяцев в 1988 году и три года в 1989 году по обвинению в 
«ответственности за частную безопасность ХАМАСа». Хания, 
который был руководителем аппарата основателя ХАМАС шейха 
Ахмеда Ясина с 1999 по 2004 год, заявил, что лидер ХАМАС Халед 
Машааль находился в изгнании в Дамаске на выборах в 
Законодательный совет Палестины, состоявшихся в декабре 2005 года 
и повторенных 25 января 2006 года. Вот почему он находится в 
верхней части списка.

После того, как ХАМАС выиграл выборы в Палестине в 2006 году, 
Хания была объявлена кандидатом движения на пост премьер-
министра. Несмотря на противодействие США и Израиля, президент 
Палестины Махмуд Аббас назначил его премьер-министром. Хания 
была уволена Аббасом в июне 2007 года, когда обострились 
столкновения между ХАМАС и ФАТХ.
Хания пережила ракетный обстрел израильской колонны в октябре 
2006 года и ее дом в мае 2007 года.
Источник: AA

Июнь 2021 
Гражданская Инициатива
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KKTC Cumhurbaşkanlığı: Kapalı Maraş'ın herhangi bir kararla 
başka bir yönetime devredilmesi söz konusu olamaz

Cumhurbaşkanlığından yapılan yazılı açıklamada, KKTC Bakanlar Kurulu'nun 
2019'da aldığı kararla, Maraş açılımına dair ilk politikanın belirlendiği ve 
çalışmaların başlatıldığı hatırlatıldı.

Açıklamada, "KKTC toprağı olan kapalı Maraş, Kıbrıs sorununun tutsağı 
olmaktan kurtarılarak, yaşamın bir parçası haline getirilecektir. Kapalı 
Maraş'ın herhangi bir kararla başka bir yönetime devredilmesi söz konusu 
olamaz. Hatırlanacağı üzere, geçtiğimiz ekim ayında bazı kamu alanlarının 
ziyarete açılması suretiyle, Rum tarafının psikolojik bir propaganda malzemesi 
olarak kullandığı araç da elinden alınmıştır. Bu çalışmalar çerçevesinde temel 
ilke olarak hak sahiplerinin haklarını muhafaza edeceğimiz de gerek 
kamuoyuyla gerekse ilgili tüm taraflarla paylaşılmıştır." ifadeleri yer aldı.

Belirlenen politika çerçevesinde açılan kamu alanlarının ardından, Gazimağusa 
bölgesinde yer alan Kapalı Maraş'ın bir bölümünün, Bakanlar Kurulu'nun 
kararıyla sivil bölge statüsüne kavuşturularak, bölgenin yaşama 
kazandırılmasının ilk adımının atıldığı kaydedilen açıklamada, açılan bölgeye 
dair eski sakinlerine ait Taşınmaz Mal Komisyonu'na 36 başvurunun 
bulunduğu belirtildi.

Açıklamada, "Bu başvuruların en önemli özelliği, halihazırda eski sakinlerin 
taşınmazlarına dair haklarına ulaşma iradelerini beyan etmeleridir. Bu kararla, 
Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi tarafından etkin bir iç hukuk mekanizması 
olarak tanınmış Taşınmaz Mal Komisyonumuz, yeni açılan bölgeye dair 
başvuruculara her üç çareyi, yani iade, tazminat ve takası da kapsayan kararlar 
alabilecektir. KKTC'nin kimsenin hakkında ve hukukunda gözü yoktur, aksine, 
Maraş açılımımızdan da görülebileceği üzere, bunca yıldır bekleyen hak 
sahiplerine bu haklarını kazanma yönünde bir politika ileri götürülmektedir." 
ifadeleri kullanıldı.

Rum tarafının kışkırtma ve baskısıyla yapılan açıklamaların son örneğinin 
Avrupa Birliği (AB) Komisyon Başkan Yardımcısı ve Dışişleri ve Güvenlik 
Politikası Yüksek Temsilcisi Josep Borrell tarafından yapıldığının altı çizilen 
açıklamada, Borrell'in, AB'nin Kıbrıs sorununun bir parçası haline geldiğini, 
Kıbrıs'a dair konulara objektif dahi bakamadıklarını bir kez daha gözler önüne 
serdiği vurgulandı.

"Çözüm, ancak iki tarafın ortak mutabakatı ile ortaya çıkacaktır"

AB'nin Ada'ya dair pozisyonunun, Kıbrıs Rum politikası ve söylemlerinin 
tekrarından ibaret olduğunu gösterdiğine değinilen açıklamada, bu sebeple, 
AB'nin Kıbrıs Türk tarafını sürekli olarak yok sayan bu ve benzeri 
açıklamalarının bir değer taşımadığına işaret edildi.

Açıklamada, şunlar kaydedildi:

"Kıbrıs'ta adil ve sürdürülebilir bir uzlaşı, ancak iki tarafın özgür iradesiyle 
ortak bir zemin üzerinde anlaşmalarının ardından yapacakları müzakere 
yoluyla bulunabilir. Bu bağlamda, iki tarafın denkliği yaşamsal önem arz 
etmektedir. Denkliği sağlayacak temel unsur da tarafların egemen eşit ve eşit 
uluslararası statüye sahip olduklarının tanınmasından geçer. Kıbrıs'ta çözümü 
desteklediklerini iddia eden tarafların, gerekli denkliği göz ardı edip çökmüş 
bir zemine atıf yapmaları, şu anda iki taraf arasında ortak zeminin bulunup 
bulunmadığının tespitine yönelik devam etmekte olan sürece zarar 
vermektedir. Ayrıca, iki taraf arasındaki güven ve olası iş birliğini de olumsuz 
etkilemektedir. Kıbrıs meselesine dair çabalarda dayatma modellere yer 
yoktur. Çözüm, ancak iki tarafın ortak mutabakatı ile ortaya çıkacaktır. AB 
dahil, tüm ilgili taraflar bu ilkeyi gözeten tutum takınmalı ve bu doğrultuda 
açıklamalar yapmalıdır."
Kaynak:AA

Temmuz 2021  
SİVİL İNİSİYATİF

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Cumhurbaşkanlığı, "Kapalı Maraş'ın herhangi bir kararla başka bir yönetime 
devredilmesinin söz konusu olamayacağını" bildirdi.

Председательство в ТРСК: Ни о каком 
решении о передаче Закрытого 
Мараша другой администрации не 
может быть и речи.
Президент Турецкой Республики Северного Кипра 
заявил, что «не может быть и речи о передаче 
Covered Maraş другой администрации при любом 
решении».

В письменном заявлении, сделанном президентом, напоминалось, что решением, 
принятым Советом министров ТРСК в 2019 году, была определена первая политика в 
отношении открытия Мараша, и исследования были начаты.

В заявлении говорится: «Закрытый Мараш, который является территорией ТРСК, 
будет освобожден от того, чтобы быть узником кипрской проблемы, и станет частью 
жизни. Невозможно передать закрытый Мараш другой администрации с любое 
решение. Напомним, что, открыв некоторые общественные места для посещения в 
октябре прошлого года, община киприотов-греков "также изъяла инструмент, 
используемый партией в качестве психологического пропагандистского материала. 
Он был передан как общественности, так и всем соответствующим стороны, что мы 
будем защищать права правообладателей в качестве основного принципа в рамках 
этих исследований ». заявления были включены.

После того, как общественные зоны были открыты в рамках установленной 
политики, часть Covered Maraş в районе Фамагуста решением Совета министров 
получила статус гражданской зоны, и был сделан первый шаг к тому, чтобы этот 
регион стал жизнь. что приложение было найдено.

В заявлении говорится: «Самая важная особенность этих заявлений заключается в том, что 
бывшие жители уже заявили о своем желании реализовать свои права на свое недвижимое 
имущество. Этим решением наша Комиссия по недвижимому имуществу была признана 
эффективным механизмом внутреннего права. Европейский суд по правам человека 
предоставил заявителям все три средства правовой защиты в отношении вновь открытого 
региона, а именно возвращение. ТРСК сможет принимать решения, включая компенсацию 
и обмен. ТРСК никого не видит, и свой закон Напротив, как видно из нашего открытия в 
Мараше, выдвигается политика, направленная на получение этих прав для бенефициаров, 
которые ждали так много лет ».

Подчеркнув, что последний пример заявлений, сделанных с помощью 
провокации и давления со стороны киприотов-греков, был сделан вице-
президентом Комиссии Европейского союза (ЕС) и верховным представителем 
по иностранным делам и политике безопасности Жозепа Боррелла, Боррелл 
сказал, что ЕС стало частью кипрской проблемы. В очередной раз было 
подчеркнуто, что они не могут даже взглянуть на проблемы объективно.

«Решение появится только при обоюдном согласии сторон»
Указывая на то, что позиция ЕС в отношении острова является повторением 
политики и дискурса киприотов-греков, было отмечено, что это и подобные 
заявления ЕС, который постоянно игнорирует сторону киприотов-турок, не 
представляют никакой ценности.

 В заявлении отмечалось:      
<< Справедливое и устойчивое примирение на Кипре может быть достигнуто 
только путем переговоров после того, как обе стороны договорятся об общей 
основе своей свободной волей. В этом контексте равенство двух сторон имеет 
жизненно важное значение. Основным элементом обеспечения равенства 
является то, что стороны имеют суверенный равный и равноправный 
международный статус. Стороны, заявляющие о поддержке решения на Кипре, 
игнорируя необходимую эквивалентность и ссылаясь на обрушившуюся почву, 
подрывают продолжающийся процесс определения того, существует ли общая 
почва между двумя сторонами в данный момент ". Это также негативно. влияет на 
сотрудничество. Нет места для навязывания моделей в усилиях по кипрскому 
вопросу. Решение будет достигнуто только при взаимном согласии двух сторон. 
Все соответствующие стороны, включая ЕС, должны занять позицию, которая 
соблюдает этот принцип, и делать заявления в этом направлении ».     Источник: AA
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Yunanistan'da sığınmacı çocuklar eğitim hakkıdan mahrum bırakılıyor
Yunanistan'daki sığınma kamplarında yaşayan 
her 7 çocuktan 6'sı ayrımcılığa maruz kaldığı 
gibi eğitim haklarından da mahrum bırakılıyor.

İnsan Hakları İzleme Örgütü (HRW), Yunanistan'daki sığınma 
kamplarında yaşayan her 7 çocuktan 6'sının eğitim haklarından 
mahrum bırakıldığını, çocukların "ağır ayrımcılığa" maruz kaldığını 
ve bu nedenle Yunanistan'ın Avrupa Birliği'nin (AB) göç yönetimi 
direktiflerini ihlal ettiğini belirtti.

HRW, Yunanistan ve Ege Adaları'ndaki sığınma kamplarında yaşayan 
çocukların eğitime erişimine ilişkin bir açıklama yayımladı.

HRW'nin sığınma kamplarında yaşayan 9 aile, eğitim bakanlığının 2 
personeli ve 8 insani yardım gönüllüsüyle görüştüğü, çok sayıda raporu 
ve belgeyi incelediği aktarılan açıklamada, sığınmacı çocukların eğitim-
öğretim haklarına saygı göstermeyen Yunanistan'ın "çocukların 
kimliğinin tespitinden sonraki 3 ay içerisinde bulundukları ülkelerdeki 
ulusal okul sistemlerine entegre edilmesine" yönelik AB direktiflerini 
ihlal ettiği kaydedildi.

Yunanistan "ayrımcı" ve "uyumsuz" politikalarına son 
vermeye zorlanmalı
AB'nin Yunanistan'a 2015'ten bu yana sığınmacıların 
eğitimlerini de içeren "göç yönetimi" kapsamında 3,45 milyar 
avro ve kültürlerarası okulların desteklenmesi için 625 
milyon avro destek sağladığının vurgulandığı açıklamada, 
Avrupa Komisyonuna Yunanistan'ı "ayrımcı" ve "uyumsuz" 
politikalarına son vermeye zorlaması çağrısında bulunuldu.

Açıklamada, 2020-2021 eğitim-öğretim döneminde sığınma 
kamplarında yaşayan her 7 çocuktan yalnızca 1'inin okula 
gidebildiğine işaret edilerek, "Yunan yetkililer öğretmenleri 
derhal işe almalı, çocukların okula ulaşımını ayarlamalı ve 
yeni tip koronavirüs bahanesiyle sığınmacı çocukları okuldan 
alıkoyan önlemleri kaldırmalı." ifadeleri kullanıldı.

Yunanistan'ın "sığınmacı çocukların eğitime erişimini 
sağlamak için acil önlemler almadığına" ilişkin Avrupa Sosyal 
Haklar Komitesi kararının hatırlatıldığı açıklamada, 13 
Eylül'de başlayacak yeni eğitim-öğretim döneminde 
çocukların okula gidebilmeleri için Yunan hükümetinden 
ayrımcı politikalarda reform yapması istendi.

Yunan hükümeti kayıt rakamlarını yayınlamıyor
Açıklamada, "Yunanistan Çocuk Hakları Kamu Denetçiliğini 
verilerine göre, Yunanistan ve Ege Adaları'ndaki kamplarda 
yaşayan 10 bin 400 okul çağındaki çocuğun yüzde 86'sı 
2021'in başlarında okula gitmiyordu. 

Ege Adaları'ndaki kamplarda yaşayan 2 bin 100 çocuktan 
sadece 7'si okula gidebildi. Birleşmiş Milletler (BM) ve 
hükümetin verilerine göre 2019-2020 eğitim-öğretim 
döneminde kampların içinde ve dışında 31 bin okul 
çağındaki çocuk yaşıyordu. Bunlardan 13 bini kayıt 
yaptırdı. Hükümet kayıt rakamlarını yayınlamıyor." 
ifadelerine yer verildi.

Açıklamada değerlendirmelerine yer verilen HRW 
Çocuk Hakları Direktörü Bill Van Esveld, "Yunan 
hükümetinin gelecek eğitim-öğretim döneminde 
sığınmacı çocukların eğitime erişimini düzeltmesi 
gerekiyor. Avrupa Komisyonu daha iyi sonuçlar talep 
etmeli ve binlerce çocuğun haklarını, geleceğini 
korumalıdır. " değerlendirmesinde bulunuldu.

Esveld, güvenlikleri için Avrupa'ya kaçan binlerce 
çocuğun geleceğinin Avrupalı ve Yunan yetkililere bağlı 
olduğunu, yeni öğretim döneminin daha önce "defalarca" 
sığınmacı çocuklara eğitim sağlanacağına yönelik söz 
veren Yunan hükümeti için bir sınav olacağını bildirdi.

Çocuklar "ağır" ayrımcılığa maruz kalıyor
Çocukların, sınıfların açılmasındaki gecikmeler 
nedeniyle "ağır ayrımcılığa" maruz kaldığının 
vurgulandığı açıklamada kamplarda yaşayan ailelerin, 
kamp çalışanları, çocuk koruma personeli ve insani 
yardım gönüllülerinin görüşlerine de yer verildi.

Atina'daki Rixona kampında 17 aydır yaşayan 50 
yaşındaki Ferhat isimli sığınmacı, 3 çocuğunun 
Yunanistan'da sadece 1 ay okula gidebildiğini aktarırken, 
28 yaşındaki Shamsiya adlı sığınmacı da 8 yaşındaki 
oğlunun Oinofyta kampına geldikten sonra okula 
gidebilmek için altı ay beklediğini söyledi.

HRW'ye konuşan aileler Kovid-19 nedeniyle okulların 
kapatılmasının ardından kamplarda internet ve cihaz 
eksikliği nedeniyle çocukların uzaktan eğitime erişiminin 
olmadığını belirtti.

Farklı kamplarda çalışan iki eğitim bakanlığı 
koordinatörü, okulların Yunan çocuklarına açık olduğu 
dönemlerde de sığınmacı çocukların derslere 
katılamadığı bilgisini paylaştı.

HRW'ye değerlendirmede bulunan bir kamu denetçisi, 
Malakasa kampında 480 çocuğun "yeterli sınıf olmadığı" 
gerekçesiyle geçen yıl okula kayıt yaptıramadığını belirtti.

Denetçi "Yerel yetkililer, Ritsona kampından çocukların 
yakındaki okullara kaydolmasına izin vermedi çünkü 
okulu ısıtmak için paraları olmadığını veya daha fazla 
kapıcıya ihtiyaçları olacağını iddia ettiler." ifadesini 
kullandı.

Kaynak:AA

Дети-беженцы в Греции лишены права на образование
6 из 7 детей, живущих в лагерях беженцев в Греции, подвергаются дискриминации и лишены права на образование.

Хьюман Райтс Вотч (HRW) заявила, что 6 из 7 детей, 
живущих в лагерях убежища в Греции, лишены права 
на образование, дети подвергаются «серьезной 
дискриминации», и поэтому Греция нарушает 
указанные директивы по управлению миграцией 
Европейского союза (ЕС).

HRW опубликовала заявление о доступе к 
образованию детей, живущих в лагерях беженцев в 
Греции и на Эгейских островах.

В заявлении о том, что HRW встретилась с 9 семьями, 
живущими в лагерях беженцев, 2 сотрудниками 
министерства образования и 8 волонтерами по 
оказанию гуманитарной помощи, и изучила множество 
отчетов и документов, было указано, что Греция, 
которая не соблюдает права на образование и 
профессиональную подготовку детей-беженцев 
»находится в странах, где находятся дети, в течение 3 
месяцев после установления их личности. Было 
отмечено, что это нарушает директивы ЕС« об 
интеграции в национальные школьные системы ».
Грецию необходимо заставить прекратить свою 
«дискриминационную» и «несовместимую» политику.
Подчеркивая, что ЕС предоставил Греции 3,45 млрд 
евро на поддержку «управления миграцией», что 
включает образование беженцев, и 625 млн евро на 
поддержку межкультурных школ с 2015 года, 
Европейская комиссия охарактеризовала Грецию как 
«дискриминационную» и «несовместимую». ". призвал 
к прекращению своей политики.

Отмечая, что только 1 из каждых 7 детей, живущих в 
лагерях беженцев, может ходить в школу в течение 
2020-2021 учебного года, в заявлении говорится: 
«Греческие власти должны немедленно нанять 
учителей, организовать транспортировку детей в 
школу и отменить меры, запрещающие дети-беженцы 
из школы под предлогом нового типа коронавируса ». 
использовались выражения.

Напоминая о решении Европейского комитета по 
социальным правам о том, что Греция «не принимает 
срочных мер для обеспечения доступа детей-
беженцев к образованию», в заявлении напоминается, 
что правительству Греции было предложено 
реформировать дискриминационную политику, 
чтобы дети могли ходить в школу в новый учебный 
период, который начнется 13 сентября.

Правительство Греции не публикует данные о 
регистрации
В заявлении говорится: «Согласно данным 
Уполномоченного по правам ребенка Греции, 86 
процентов из 10400 детей школьного возраста, 
проживающих в лагерях в Греции и на Эгейских 
островах, не ходили в школу в начале 2021 года. 
Только 7 из 2100 детей, проживающих в лагеря на 
Эгейских островах ». 
По данным ООН и правительства, в 2019-2020 
учебном году в лагерях и за их пределами проживала 
31 тысяча детей школьного возраста. 

13 тысяч из них зарегистрированы. 
Правительство не публикует данные о 
зачислении ". заявления были включены.

Директор HRW по правам детей Билл Ван 
Эсвельд, оценки которого были включены в 
заявление, сказал: «Правительству Греции 
необходимо улучшить доступ детей-беженцев к 
образованию в следующем учебном году. 
Европейская комиссия должна требовать 
лучших результатов и защищать права. и 
будущее тысяч детей ».

Эсвельд сообщил, что будущее тысяч детей, 
бежавших в Европу ради их безопасности, 
зависит от европейских и греческих властей, и 
что новый учебный год станет испытанием для 
правительства Греции, которое снова 
пообещало дать образование детям-беженцам. ".
Дети сталкиваются с «суровой» 
дискриминацией
В заявлении было подчеркнуто, что дети 
подвергаются «жесткой дискриминации» из-за 
задержек с открытием занятий, а также были 
включены мнения семей, живущих в лагерях, 
работников лагерей, сотрудников службы 
защиты детей и волонтеров гуманитарной 
помощи.

50-летний беженец по имени Ферхат, который 
проживает в лагере 

Риксона в Афинах в течение 17 месяцев, 
сказал, что его трое детей могут посещать 
школу в Греции только в течение 1 месяца, 
а 28-летний Шамсия сказал, что его 8 -
летний сын после прибытия в лагерь 
«Ойнофита» шесть месяцев ждал, чтобы 
пойти в школу.

В беседе с HRW семьи заявили, что после 
закрытия школ из-за Kovid-19 дети не 
имеют доступа к дистанционному 
обучению из-за отсутствия Интернета и 
устройств в лагерях.
Два координатора министерства 
образования, работающие в разных 
лагерях, поделились информацией о том, 
что дети-беженцы не могут посещать 
занятия, даже когда школы открыты для 
греческих детей.

Омбудсмен, дававший оценку HRW, 
сказал, что 480 детей в лагере Малакаса не 
смогли записаться в школу в прошлом году 
из-за «нехватки классных комнат».
«Местные власти не разрешали детям из 
лагеря Рицона записываться в 
близлежащие школы, потому что они 
утверждали, что у них нет денег или им 
потребуется больше дворников для 
обогрева школы», - сказал аудитор. 
использовал фразу.           Источник: AA
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NEDEN 
KANDIRILIYORUZ?
Aldatmak, kandırmak, hile yapmak, 
olmayan bir şeyi olmuş gibi, olmayan 
bir şeyi varmış gibi göstermek vs. 
Bunların hepsine birden, “Sahtekârlık” 
veya “Dolandırmak” da diyebiliriz.
Peki, bir insan neden dolandırır, neden 
dolandırılır veya neden sahtekârlık 
yapar? Neden dolandırıcılara inanılır?
Dolandırıcılık insanlık tarihi kadar eski 
bir “meslek!”tir. Son dönem Türkiye 
tarihindeki dolandırıcılara 
baktığımızda, gülsek mi, ağlasak mı 
bilemeyiz? Nasıl bir acınacak hale 
düştüğümüz ise ayrı bir konu.
Profesyonel dolandırıcıların halkı nasıl 
kandırdığına baktığımızda ne 
duyduklarımıza inanasımız geliyor ne 
de okuduklarımıza.

Örneğin; Osman Ziya Sülün, namı 
diğer, “Sülün Osman”, Galata 
Kulesinden İstanbul Tramvaylarına, Kız 
Kulesinden Saat Kulelerine hatta şehir 
hatları vapurlarını bile satan 
dolandırıcılar kralı. Sülün Osman, 
sayamadığımız daha birçok şeyi sattı, 
satamadığı zaman da kiraladı! Uzun 
sürede yakalanmadı.
Diğer bir ünlümüz! “Raki” lakaplı 
Güney Zobu. “Çift kapılı dolandırıcılık” 
onun yöntemiydi. Döviz satmanın 
yasak olduğu dönemlerde döviz satmak 
bahanesiyle yüzlerce insan dolandırdı. 
Ön kapıdan girer arka kapıdan çıkardı. 
ABD Subayı kılığına girerek Süleyman 
Demirel ile uzun süre sohbet etmesi 
mizah dergilerine konu olmuştu.
Peki ya Banker Kastelli! Unutulmayan 
ünlü dolandırıcılar listesine adını 
yazdırmayı başaranlardan. Yüksek faiz 
vadi ile 550 bin kişinin parasını topladı. 
Tabi kaçtı ama yakalandı.

Selçuk Parsadan’ı unutmak mümkün 
mü? Tansu Çiller ve Süleyman 
Demirel’i dolandırması ile ün saldı. 
Tabi mağdurları! Arasında sahne ve 
sinema sanatçıları da vardı. Süleyman 
Demirel’i, oyuncu Perihan Savaş adına 
arayarak para istedi. Tansu Çiller’i, 
Emekli Orgeneral Necdet Öztorun’un 
sesini taklit ederek “Kemalistler 
Derneği”ne beş buçuk milyar para talep 
etti, örtülü ödenekten para hesabına 
yattı ama sonra yakalandı.

Saadet zinciri kuran, Titan Kenan olarak 
bilinen Kenan Şeranoğlu’nu ve Jet Fadıl 
lakaplı Fadıl Akgündüz’ü de zikretmeden 
geçmemek gerekir.
Acı acı gülümsedik değil mi?
Günümüze gelindiğinde, dolandırıcılık 
güncelleşti! Artık dolandırıcıların yeni 
silahları “Dijital dolandırıcılık”.
Çiftlik Bank da Mehmet Aydın (Tosuncuk), 
kripto para vurgunu yapan Thodex 
Firmasının
Ceosu, Faruk Fatih Özer ve hayali kripto 
para üreterek dolandırıcılık yapan onlarca 
insan vs
Kısa bir, “Dolandırıcılık Tarihi”mize 
yapılanlara, başvurulan metotlara 
baktığımızda, “hadi canım”, “yok artık”, “bu 
kadarda olmaz” diye şaşkınlığımızı 
gizleyemediğimiz olaylar zinciri. Söylemiştik 
ya acınacak halimize gülsek mi, ağlasak mı?

Peki, ama neden aldatılıyoruz, 
kandırılıyoruz, bu kadar basit ve ucuz mu?

 Bu sadece, “Kolay para kazanmak” 
ve “Kısa yoldan zengin olmak 
istemek”, “kolaycılığa kaçmak, emek 
harcamadan para kazanmak”gibi bir 
takım, doğru ama “basit” yollarla 
açıklanamaz.  

Bu olaylar, kültür emperyalizminin 
getirdiği, toplumsal çözülmeyi 
hızlaştıran bir olaydır. İthal edilen 
diziler, filmler, kitap, dergi, mecmua 
ve internet oyunları ile bu yıkım 
hızlandırılmış, her türlü uyuşturucu 
madde cazip hale getirilmiş, 
“dolandırmak, çalmak” kısaca 
hırsızlık nerede ise basit sıradan 
cezalarla suç olmak çıkarır hale 
getirilmiştir. Kendi inanç ve 
değerlerimizden uzaklaştırılmanın 
yolları aranmış ve sürekli 
insanımızın, “nefsine” hitap 
edilerek, uzun bir süreçten sonra bu 
günkü duruma gelinmiştir.

Kapitalist düzenin ilk mantığı, 
makyavelist bir anlayışla,“paraya 
hâkim olmak”tır. Elbette para daha 
sonra insanın hâkimi hale gelerek 
ona her şeyi yaptırmaktadır. Batı 
hayranlığının getirdiği, “Batılı 
olmak”, “Batılı gibi yaşamak”, 
“Batıya ayak uydurmak”, 
modernleşmeyi, çağdaşlaşmayı, 
medenileşmeyi Batı’da aramak bu 
“pisliklerin” üzerimize sıçramasının 
en büyük nedenleridir.

Peki, o zaman yok oluşa giden bu 
yıkılışı durdurmak, layık olduğumuz 
toplumsal düzeni sağlamak, zor mu, 
imkânsız mı yoksa mümkün mü? 
Elbette mümkün?

“Haram yeme”, “Günah işleme”, 
“Kul hakkına tecavüz etme”, 
“hakkın olmayan hiçbir şeye el 
uzatma”, “mümin, elinden ve 
dilinden hiç kimseye zarar gelmeyen 
insandır”, “Hakkı gözet, hakikatten 
vazgeçme”, “iyiliği emret, kötülüğü 
yasakla”, “İnsanlığa hizmet etmek 
İslam’a hizmet etmektir.” “Hak, 
hukuk ve adaletten ayrılma”, 
“Kimsenin malına, ırzına, namusuna 
göz dikme”,”helal lokma ye helal 
kazan” vs. Bunları çoğaltabiliriz. Bunlar 
bizim insani ve İslami değer 
yargılarımızdır.
İşte bütün bu vurgunun, soygunun, 
kandırılmanın, aldatılmanın, 
dolandırılmanın, sahtekârlıkların 
nedenleri bu değer yargılarımızdan 
fersah fersah uzaklaşmamız hatta bu 
değer yargılarını hayatımızdan 
çıkartmamızdır.

Şayet toplumsal birliği ve dirliği 
sağlamak istiyorsak, aile düzenimizi 
muhafaza etmek ve korumak 
arzusunda isek, bütün sahtekârlıklara 
son vermek istiyorsak, İslam’ın değer 
yargılarına, kural, ilke ve prensiplerine 
sımsıkı sarılmamızın bütün 
problemlerin çözümü demek olduğunu 
hiçbir zaman unutmayalım.
Selam ve dua ile…

Это не может быть просто 
объяснено рядом истинных, но 
«простых» путей, таких как 
«заработать легкие деньги», 
«желание быстро разбогатеть», 
«бегство к удобству, зарабатывание 
денег без усилий». Эти события 
вызваны культурным 
империализмом, ускоряющим 
социальную дезинтеграцию. Это 
разрушение ускорилось за счет 
импортированных сериалов, 
фильмов, книг, журналов и 
онлайн-игр, все виды наркотиков 
стали привлекательными, 
«мошенничество, воровство», 
короче говоря, воровство 
превратилось в преступление с 
почти обычными наказаниями. 
Были предприняты попытки 
избавиться от наших собственных 
убеждений и ценностей, и по 
прошествии длительного периода 
времени нынешняя ситуация была 
достигнута путем постоянного 
обращения к «душе» нашего 
народа.

Первая логика капиталистического 
строя с макиавеллистическим 
пониманием - «доминировать над 
деньгами». Конечно, позже деньги 
становятся правителем человека и 
заставляют его все делать. Такие 
моменты как «Быть западным», 
«Жить как западный человек», 
«Идти в ногу с Западом», искать 
модернизацию и цивилизацию на 
Западе, вызванные восхищением 
Западом, - являются главными 
причинами, по которым эти 
«отморозки» распространились 
среди нас.
Что ж, трудно ли, невозможно ли 
или возможно остановить это 
разрушение, ведущее к 
исчезновению, обеспечить 
общественный порядок, которого 
мы заслуживаем? Конечно, это 
возможно!
«Не ешь харам», «Не совершай 
греха», «Не нарушай права слуги», 
«Не трогай ничего, на что ты не 
имеешь права», «верующий - это 
человек, чья рука и язык никому не 
навредят »,«следи за правдой, не 
отказывайся от 
истины»,«способствуй добру, 
запрещай зло», «служить 
человечеству - значит служить 
исламу». «Не отдаляйся от права, 
закона и справедливости», «не 
посягай на чью-либо 
собственность, целомудрие или 
честь», «Ешь халяльный кусочек 
и зарабатывай халяльно» и т. д. 
Мы можем еще добавить. Это 
наши общечеловеческие и 
исламские ценности.
Причины всего этого акцента, 
грабежа, обмана, 
мошенничества и нечестности 
заключаются в том, что мы 
отдаляемся от этих ценностей и 
даже вычеркиваем эти ценности 
из наших жизней.
Если мы хотим обеспечить 
социальное единство и 
гармонию, если мы хотим 
сохранить и защитить наш 
семейный порядок, если мы 
хотим положить конец всему 
обману, мы никогда не должны 
забывать, что приверженность 
ценностям, правилам и 
принципам ислама означает 
решение всех проблем.

С приветствием и молитвами…

ПОЧЕМУ МЫ ПОЗВОЛЯЕМ 
НАС ОБМАНЫВАТЬ?

Обманывать, дурачить, вводить в 
заблуждение, выдавать не 
существующее за реальность и т.д. Это 
всё мы можем еще назвать 
“Жульничество” или 
“Мошенничество”.
Итак, почему один человек идет на 
обман или жульничество, почему кто-
то остается обманутым? Почему люди 
верят мошенникам?
Мошенничество -  эта «профессия» 
стара, как история человечества. Когда 
мы смотрим на мошенников 
последних времен в Турции, мы не 
знаем, смеяться или плакать. Другой 
вопрос, как мы стали настолько 
жалкими.
Когда мы видим как 
профессиональные мошенники 
обманывают народ, нам не хочется 
верить ни  в то что слышим, ни в то 
что читаем. 
Например: Осман Зия Сюлюн, также 
известный как «Фазан Осман», - 
король мошенников, который продал 
все от Галатской башни до 
стамбульских трамваев, от Девичьей 
башни до Часовых башен и даже 
паромы городской линии. Фазан 
Осман продал еще много вещей, 
которые мы не можем сосчитать, а 
когда не мог продать, сдавал в аренду! 
Он долго время не был пойман.
Еще одна знаменитость! Гюней Зобу по 
прозвищу «Раки». «Двух дверное 
мошенничество» было его методом. Он 
обманул сотни людей под предлогом 
продажи иностранной валюты в то 
время, когда продавать иностранную 
валюту было запрещено. Он входил 
через переднюю дверь и выходил через 
заднюю. Замаскировавшись под 
офицера США, его долгий разговор с 
Сулейманом Демирелем стал темой 
для юмористических журналов. 
А как насчет Банкера Кастелли! Он 
один из тех, кому удалось попасть в 
список известных мошенников. Он 
собрал деньги 550 тысяч человек с 
высокой процентной ставкой. Он, 
конечно, сбежал, но был пойман.
Можно ли забыть о Сельчуке 
Парсадане? Он прославился обманув 
Тансу Чиллер и Сулеймана Демиреля. 
Конечно жертвы! Среди них были 
также артисты театра и кино. Он 
позвонил Сулейману Демирелю от 
имени актрисы Перихан Саваш и 
попросил денег. Тансу Чиллер, он 
обманул подражая голосу генерала в 
отставке Недждета Озторуна и 
потребовал пять с половиной 
миллиардов долларов для Ассоциации 
Кемалистов, из скрытых средств 
деньги были переведены на его счет, но 
позже он был пойман.
Нельзя пройти мимо Кенана 
Шераноглу, известного как Титан 
Кенан, который создал сеть счастья, и 
Фадыла Акгюндюза по прозвищу Джет 
Фадыл.
Мы горько посмеялись, не так ли?
К сегодняшнему дню мошенничество 
обновилось! Теперь новое оружие 
мошенников - «цифровое 
мошенничество».
Мехмет Айдын (Тосунжук) из 
Фермерского Банка, Фарук Фатих 
Озер, генеральный директор 
компании Thodex, торгующей 
крипто валютами и десятки людей, 
которые занимаются 
мошенничеством, производя 
фиктивные крипто валюты и т. д.
Когда мы смотрим на то, что было 
сделано, и на методы, 
использованные в нашей «Истории 
мошенничества», мы видим 
короткую цепочку событий, в 
которой мы не можем скрыть 
изумления, говоря «да ты что», «не 
может быть», «не до такой степени 
же». Мы же говорили, смеяться или 
плакать  над нашим жалким 
состоянием?
Хорошо, а почему мы обманываемся, 
ведемся, неужели это так просто и 
дешево?

İSMET TAŞ
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Yine kilise yine cinsel istismar
ABD'de bir Kardinal hakkında cinsel istismarda bulunduğu gerekçesiyle dava açıldı. Theodore 
McCarrick isimli Kardinale açılan bu davanın ABD'de bir Kardinale açılan ilk dava olduğu 
belirtiliyor.
ABD Katolik Kilisesi eski Kardinali Theodore 
McCarrick hakkında Massachusetts eyaletinde cinsel 
istismar suçlamasından dava açıldığı belirtildi.

McCarrick, Dedham Bölge Mahkemesinde dün açılan 
davanın dilekçesinde, 1974’te 14 yaşındaki bir çocuğa 3 
kez cinsel saldırı ve istismarda bulunmakla suçlandı.

Şu an Missouri’de yaşadığı belirtilen 91 yaşındaki ABD 
vatandaşı McCarrick’in 26 Ağustos’ta ilgili 
mahkemede hakim karşısına çıkmasının talep edildiği 
bilgisi paylaşıldı.

McCarrick’in ABD’de cinsel taciz suçlamasıyla 
hakkında dava açılan ilk kardinal olduğu kaydediliyor.

1958’de papazlık görevine başlayan McCarrick, 
2000’de Washington D.C’de başpsikoposluk, 2001’de 
de papalığın bir altı pozisyonu başpapazlık unvanı olan 
kardinal makamına yükseltilmişti.

McCarrick, 2018’de kamuoyunda tartışılmaya 
başlanan kiliselerdeki çocuklara cinsel taciz 
iddialarında adının sıklıkla geçmesi üzerine 16 Şubat 
2019’da Vatikan tarafından bütün dini görev ve 
unvanlarından menedildiği açıklanmıştı.

KAYNAK: AA

Церковь снова сексуальное насилие
Против кардинала в США был подан иск за сексуальное насилие. Утверждается, что этот иск, 
поданный против Cardinale Theodore McCarrick, является первым иском, поданным против 
кардинала в США.
Было заявлено, что бывший кардинал католической церкви США Теодор МакКэррик был привлечен к суду в штате Массачусетс по обвинению в сексуальном насилии.
В петиции, поданной вчера в окружной суд Дедхэма, МакКэррик был обвинен в изнасиловании и изнасиловании 14-летнего мальчика трижды в 1974 году.
Сообщалось, что 91-летнего гражданина США МакКэррика, который, как утверждается, в настоящее время проживает в штате Миссури, попросили предстать перед судьей в 
соответствующем суде 26 августа.
МакКэррик считается первым кардиналом, привлеченным к ответственности за сексуальные домогательства в Соединенных Штатах.    Источник: AA

Japonya ile Rusya'dan Kuril Adaları sorununda 
müzakere vurgusu
Акцент на переговорах между Японией и Россией по 
проблеме Курильских островов

Kamu yayıncısı NHK'nin haberine göre, Japonya Dışişleri Bakan Yardımcısı Şigeo Yamada ile Rusya 
Dışişleri Bakan Yardımcısı Igor Morgulov telefonda görüştü.
İkili, ülkenin kuzeyindeki Kuril Adaları ile adalar üzerindeki ekonomik faaliyetler dahil ikili barış anlaşması 
müzakerelerinin sürdürülmesinde anlaştı.
Karşılıklı kabul edilebilir çözümün bulunması konusunda mutabakata varan iki mevkidaş, adalar üzerinde 
ortak ekonomik faaliyetler yürütülmesine sıcak baktı.
İkili, geçen hafta Rusya Başbakanı Mihail Mişustin'in adalara ziyaretine yönelik ülkelerinin bakış açılarını 
da paylaştı.                                                                                                                                                Kaynak:AA

Заместитель министра иностранных дел Японии Шигео Ямада и заместитель министра иностранных 
дел России Игорь Моргулов поговорили по телефону, сообщает общественная телекомпания NHK.
Они договорились продолжить переговоры по двустороннему мирному договору с Курильскими 
островами на севере страны, включая экономическую деятельность на островах.
Договорившись о поиске взаимоприемлемого решения, две стороны были заинтересованы в 
ведении совместной хозяйственной деятельности на островах.
Они также поделились взглядами своих стран на визит премьер-министра России Михаила 
Мишустина на острова на прошлой неделе. Источник: AA
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6 ay önce askeri darbenin düzenlendiği Myanmar'da 
istikrarsızlık ve kaos sürüyor
Güneydoğu Asya ülkesi Myanmar'da askeri darbe ve seçilmiş hükümet üyelerinin gözaltına alınmasının ardından 6 ay 
geçmesine rağmen ülkede hala sular durulmuyor.

Halkın darbeye karşı kitlesel protestoları, 
Myanmar ordusunun protestoculara silahlı 
müdahalesi sonucu can kayıpları, 
protestocuların silahlanarak orduyla çatışması 
ve darbe karşıtı siyasetçilerin askeri yönetime 
karşı "sivil hükümet" kurması gibi gelişmeler, 
ülkeyi istikrarsızlık ve bölünmüşlüğe sevk etti.

Darbenin ardından yaşanan gelişmeler 
Myanmar'da 2015'ten bu yana elde edilen 
demokratik kazanımları yok ederken siyasi 
istikrarsızlık ülke ekonomisi ve yeni tip 
koronavirüs (Kovid-19) ile mücadeleye ağır 
zararlar verdi.

Seçimde hile iddiaları ve darbe
Myanmar'da askeri darbenin sinyalleri, 8 Kasım 
2020'de düzenlenen ve ülkenin eski fiili lideri ve 
Dışişleri Bakanı Aung San Suu Çii'nin partisi 
Ulusal Demokrasi Birliğinin (NLD) kazandığı 
genel seçimlerdeki oy sayımlarında hile 
yapıldığı iddialarının yıl başında yeniden 
gündeme gelmesiyle başladı.

Muhalefet partilerinin hile iddialarına dair üst 
üste yaptığı açıklamalar ve ordu destekçilerinin 
"seçimlerde adalet" yürüyüşleri üzerine 28 
Ocak'ta Genelkurmay Başkanı General Min 
Aung Hlaing, NLD hükümetine, hile iddialarına 
açıklık getirmesi çağrısında bulundu.

Genelkurmay Başkanı Hlaing'ın açıklamasından 
günler sonra, seçimlerin ardından ilk 
parlamento oturumunun gerçekleştirileceği 1 
Şubat sabahı Suu Çii, Devlet Başkanı Win Myint 
ve üst düzey hükümet yetkililerinin gözaltına 
alındığı haberleri duyuldu.

Gün içinde iddiaları doğrulayan Myanmar 
ordusu, seçimlerdeki hile iddiaları nedeniyle 
yönetime el koyduklarını, General Hlaing'ın 
Devlet Başkanı olarak göreve getirildiğini, 
olağanüstü halin ilan edildiğini ve bir yıl içinde 
yeniden genel seçimlere gidileceğini duyurdu.

Darbeden sonra Myanmar kabinesinin görevine 
son verilirken ülkenin parlamentosu ve senatosu 
feshedildi.

Protestolar, ordunun silahlı şiddeti ve can 
kayıpları
Türkiye başta olmak üzere dünyadan birçok 
ülkenin tepki gösterdiği darbeden sonra Suu Çii, 
halka "darbeye karşı ayaklanma" çağrısında 
bulundu.

6 ve 7 Şubat'ta başkent Nepido, Yangon, 
Mandalay, Bago ve Sagaing gibi bölgelerde on 
binlerce darbe karşıtı sokaklara inerek aylar 
sürecek darbe karşıtı protestoları başlattı.

Kitlesel protestoların yanı sıra ülke genelinde 
sağlık çalışanı, öğretmen ve devlet 
memurlarının büyük çoğunluğu iş bırakarak 
sivil itaatsizlik eylemine başladı.

Askeri yönetimin gözaltılar, bazı şehirlerde sıkı 
yönetim ilanı, cep telefonlarına İnternet erişimi 
ve sosyal medya platformlarının yasaklanması 
gibi uygulamalarına rağmen geniş katılımlı 
protestolar giderek büyüdü.

Myanmar polisinin protestoculara müdahalede 
zorlanması üzerine 15 Şubat'tan itibaren Myanmar 
ordusunun sokaklara inmesi, protestolarda kanlı 
bilançoları beraberinde getirdi.

Güvenlik güçlerinin 19 Şubat'taki müdahalesinde ilk sivil 
can kaybı yaşanırken mart ve nisan, en çok sivilin 
yaşamını yitirdiği aylar oldu.Ordunun silahlı müdahalesi 
sonucu 3 Mart'ta 25 protestocu can verirken 14 Mart'ta 
96, 15 Mart'ta 46, 27 Mart'ta ise 159 protestocu hayatını 
kaybetti.

Nisan ayında ise en kanlı gün, bir günde 83 
protestocunun yaşamını yitirdiği 9 Nisan oldu. Darbe 
gününden bu yana en az 939 kişi, güvenlik güçlerinin 
müdahalesiyle öldü.

Protestocuların silahlanması ve iç çatışmalar
Mart ve nisan aylarında barışçıl protestolarda can 
kayıpları olması, ülkedeki etnik silahlı gruplar başta 
olmak üzere darbe karşıtlarının öfkesine sebep oldu.

Darbenin ardından askeri hükümet karşıtı 
milletvekillerinin kurduğu Ulusal Meclisi Temsil 
Komitesi (CRPH), 16 Nisan'da seçilmiş 
milletvekillerinden oluşan Ulusal Birlik Hükümetini 
(NUG) kurarak NUG'nin sivil hükümet olduğunu öne 
sürdü.

Çoğunluğu protestoculardan oluşan Halk Savunma 
Gücünün (PDF) 5 Mayıs'ta kurulmasıyla ülke genelinde 
protestolar, yerini silahlı çatışmalara bıraktı.Karen, 
Kachin ve Chin eyaletlerinde de etnik silahlı grupların 
darbe karşıtlarının safında yer aldıklarını ilan etmesiyle 
birlikte bu eyaletlerde Myanmar ordusu ile darbe karşıtı 
gruplar arasında yoğun çatışmalar yaşandı.

Ülke genelinde hala süren çatışmalar günlük hayatı 
olumsuz etkilerken Birleşmiş Miletlerin (BM) verilerine 
göre çatışmaların başlamasından bu yana 230 bin sivil 
yerinden edildi.

Suu Çii ve hükümet yetkililerine suçlamalar
Ülkede 1 Şubat darbesinde gözaltına alınan Suu Çii ve 
beraberindeki hükümet yetkililerine, yargılandıkları askeri 
mahkemelerde bir dizi suçlamalar yöneltildi.

Suu Çii yargılandığı mahkemede zimmete para geçirmek, 
halkı kışkırtıcı faaliyette bulunmak, devlet sırları 
kanununu ihlal, ithalat ve ihracat yasalarına aykırı hareket 
etmek, telekomünikasyon yasasını ihlal ve ulusal afet 
yasalarına karşı gelmekle suçlanırken eski Devlet Başkanı 
Myint'e de ulusal afet yasalarını ihlal suçlaması 
yöneltildi.Yargılama süreci 14 Haziran'da başlayan Suu 
Çii, hakkındaki suçlamalar onaylanırsa 39 yıla kadar hapis 
cezasına çarptırılacak.

Uluslararası yaptırımlar ve kınamalar
Darbenin ardından ülkedeki siyasi istikrarsızlığı çözüme 
kavuşturmak için başta BM ve Güneydoğu Asya Uluslar 
Birliği (ASEAN) olmak üzere uluslararası kuruluşlar 
açıklamada bulunurken bazı ülkeler, yaptırımlarla 
Myanmar ordusuna geri adım attırmaya çalıştı.
ABD, İngiltere ve Kanada, Myanmar ordusundan üst 
düzey generaller ve orduyla bağlantılı firmalara yaptırım 
uygularken Japonya, Singapur ve bazı Avrupa 
ülkelerinden firmalar, Myanmar'daki yatırımlarını geri 
çekti.

Çin ile Rusya'nın Myanmar askeri yönetimini 
desteklemesi ve ASEAN ülkelerinin Myanmar'daki siyasi 
kriz karşısında tarafsız kalması, Myanmar askeri 
yönetiminin geri adım atma ihtimalini zayıflattı.

Darbeden bu yana Rusya, Myanmar ile askeri 
anlaşmalarını ilerletirken Çin ve ASEAN ülkeleri, BM 
Güvenlik Kurulunda Myanmar ordusuna yönelik silah 
ambargosu kararını engelledi.

Darbenin Kovid-19 ile mücadeleye olumsuz etkisi
Myanmar'daki askeri darbe, Suu Çii hükümeti 
döneminde başarılı şekilde yürütülen Kovid-19 ile 
mücadelede zafiyete yol açtı.

Çok sayıda sağlık çalışanının darbeye karşı sivil itaatsizlik 
eylemlerine katılması nedeniyle Kovid-19 testleri ve hasta 
tedavileri yetersiz kalırken, mayısta ordu ile darbe 
karşıtları arasında yaşanan çatışmalar sonucu çok sayıda 
sivilin yerinden edilmesi, ülkede virüsün 3. dalgasını 
tetikledi.

Kovid-19 vaka sayılarının, 28 Haziran'dan bu yana 4 
haneli rakamlara çıktığı ülkede virüs kaynaklı can 
kayıpları da giderek artıyor.

Hastanelerdeki oksijen tüpü eksikliği nedeniyle Kovid-19 
hastalarının tedavisi zorlaşırken, yetersiz test sayısından 
ötürü ülkede çok sayıda kayıt dışı Kovid-19 vakasının 
bulunduğu biliniyor.

Ekonomik bilanço
Darbenin 6 ayda ülke ekonomisine faturası da ağır oldu.
Uluslararası yaptırım kararlarının ardından Myanmar'ın 
ithalat ve ihracatı büyük oranda azalırken Dünya 
Bankası, ülke ekonomisinin bu yıl yüzde 18 daralacağı 
öngörüsünde bulundu.
Kaynak:AA
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Нестабильность и хаос продолжаются в Мьянме, 
где 6 месяцев назад произошел военный переворот
Хотя прошло 6 месяцев после военного переворота и задержания избранных членов правительства в Мьянме, 
стране Юго-Восточной Азии, воды в стране все еще не оседают.

Такие события, как массовые протесты людей против 
переворота, гибель людей в результате вооруженного 
вмешательства армии Мьянмы против 
протестующих, столкновения протестующих с 
армией и создание «гражданского правительства» 
Политики против переворота против военной 
администрации привели страну к нестабильности и 
расколу.

В то время как события после переворота разрушили 
демократические завоевания, достигнутые в Мьянме 
с 2015 года, политическая нестабильность нанесла 
серьезный ущерб экономике страны и борьбе с 
новым типом коронавируса (Ковид-19).

Обвинения в мошенничестве на выборах и 
переворот
Сигналы о военном перевороте в Мьянме начались в 
начале года, когда обвинения в фальсификации 
подсчета голосов на всеобщих выборах, 
состоявшихся 8 ноября 2020 года, выиграла бывший 
фактический лидер страны и партия министра 
иностранных дел Аунг Сан Су Чжи, Национальная 
Союз за демократию (НЛД) снова вышел на первый 
план в начале года.

28 января начальник штаба генерал Мин Аунг 
Хлаинг призвал правительство НЛД прояснить 
обвинения в мошенничестве после неоднократных 
заявлений оппозиционных партий об обвинениях в 
мошенничестве и сторонниках армии, выступающих 
за «справедливость на выборах».

Спустя несколько дней после заявления главы 
администрации Хлаинга, утром 1 февраля, когда 
будет проведено первое заседание парламента после 
выборов, появились новости о задержании Су Чжи, 
президента Вин Мьинта и высокопоставленных 
правительственных чиновников.

Подтверждая обвинения в течение дня, армия 
Мьянмы объявила, что они захватили 
администрацию из-за обвинений в фальсификации 
выборов, что генерал Хлайнг был назначен 
президентом, объявлено чрезвычайное положение и 
что всеобщие выборы будут снова проведены в год.

После переворота кабинет Мьянмы был распущен, а 
парламент и сенат страны были распущены.

Протесты, военное насилие и жертвы
После переворота, на который отреагировали 
многие страны, особенно Турция, Су Чжи 
призвала народ «восстать против переворота».

6 и 7 февраля десятки тысяч людей вышли на 
улицы против переворота в таких областях, как 
столица Непидо, Янгон, Мандалай, Баго и 
Сагаинг, начав месяцы протестов против 
переворота.

Помимо массовых протестов, подавляющее 
большинство медицинских работников, учителей 
и государственных служащих по всей стране 
бросили свои рабочие места и начали 
гражданское неповиновение.

Несмотря на практику военной администрации, 
такую как задержания, объявление военного 
положения в некоторых городах, доступ в 
Интернет к мобильным телефонам и запрет 
платформ социальных сетей, протесты с широким 
участием постепенно росли.

После того, как полиция Мьянмы не смогла 
вмешаться в дела протестующих, армия Мьянмы 
15 февраля вышла на улицы, что привело к 
кровавым результатам протестов.

Хотя первые жертвы среди гражданского 
населения были понесены в результате 
вмешательства сил безопасности 19 февраля, март 
и апрель были месяцами, когда погибло 
большинство мирных жителей.

В результате вооруженного вмешательства армии 
25 протестующих погибли 3 марта 96 г. 14 марта, 
46 15 марта и 159 27 марта.

В апреле самым кровавым днем было 9 апреля, 
когда за один день погибли 83 протестующих. По 
меньшей мере 939 человек погибли в результате 
вмешательства сил безопасности со дня 
переворота.

Вооружение протестующих и распри
Гибель людей в мирных протестах в марте и 
апреле вызвала гнев противников переворота, 
особенно этнических вооруженных группировок 
в стране.

После переворота Представительский комитет Национального 
собрания (CRPH), который был создан депутатами против 
военного правительства, 16 апреля учредил Правительство 
национального единства (NUG), состоящее из избранных 
депутатов, и заявил, что NUG является гражданским 
правительством. С созданием 5 мая Народных сил обороны 
(НСО), в основном состоящих из протестующих, 
общенациональные протесты сменились вооруженным 
конфликтом.

В штатах Карен, Качин и Чин произошли ожесточенные 
столкновения между армией Мьянмы и группами противников 
переворота, поскольку этнические вооруженные группы заявили, 
что они на стороне противников переворота.

В то время как продолжающиеся конфликты по всей стране 
отрицательно сказываются на повседневной жизни, по данным 
ООН, с начала конфликта 230 тысяч мирных жителей были 
перемещены.

Обвинения против Су Чжи и государственных чиновников
Су Чжи и сопровождающие ее правительственные чиновники, 
задержанные в ходе государственного переворота 1 февраля, были 
обвинены в ряде обвинений в военных судах, где их судили.

Су Чжи было предъявлено обвинение в растрате, возбуждении 
общественности, нарушении закона о государственной тайне, 
нарушении законов об импорте и экспорте, нарушении закона о 
телекоммуникациях и нарушении национальных законов о 
бедствиях, а бывшему президенту Мьинту было предъявлено 
обвинение в нарушении национальных законов о бедствиях. Су 
Чжи, суд над которой начался 14 июня, грозит до 39 лет тюрьмы, 
если обвинения против нее подтвердятся.

Международные санкции и осуждения
После переворота международные организации, особенно ООН и 
Ассоциация государств Юго-Восточной Азии (АСЕАН), сделали 
заявления, чтобы разрешить политическую нестабильность в 
стране, в то время как некоторые страны пытались отбросить 
армию Мьянмы с помощью санкций.

В то время как США, Великобритания и Канада ввели санкции в 
отношении высших генералов армии Мьянмы и компаний, 
связанных с армией, компании из Японии, Сингапура и 
некоторых европейских стран отозвали свои инвестиции в 
Мьянме.

Тот факт, что Китай и Россия поддерживали военную 
администрацию Мьянмы, а страны АСЕАН оставались 
нейтральными перед лицом политического кризиса в Мьянме, 
ослабил возможность военной администрации Мьянмы сделать 
шаг назад. После переворота Россия продвинула свои военные 
соглашения с Мьянмой, в то время как Китай и страны АСЕАН 
заблокировали решение Совета Безопасности ООН об эмбарго на 
поставки оружия в отношении армии Мьянмы.

Негативное влияние переворота на борьбу с Ковид-19
Военный переворот в Мьянме привел к ослаблению борьбы с 
Ковид-19, которая успешно велась при правительстве Су Чжи.

В то время как тесты на Ковид-19 и лечение пациентов были 
недостаточными из-за участия многих медицинских работников в 
акциях гражданского неповиновения против переворота, 
перемещение многих гражданских лиц в результате столкновений 
между армией и противниками переворота вызвало третью волну 
вируса в стране. В стране, где с 28 июня число случаев заражения 
Kovid-19 достигло четырехзначных цифр, также увеличивается 
число жертв, связанных с вирусом.

Хотя лечение пациентов с Ковид-19 затруднено из-за отсутствия 
кислородных баллонов в больницах, известно, что в стране много 
незарегистрированных случаев заражения Ковид-19 из-за 
недостаточного количества тестов.
Экономический баланс

Влияние переворота на экономику страны за 6 месяцев также 
было тяжелым.

В то время как импорт и экспорт Мьянмы значительно 
сократились после принятия международных санкций, 
Всемирный банк предсказал, что в этом году экономика страны 
сократится на 18 процентов.             Источник: AA
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Esed rejimi, Suriye'nin güneyindeki Dera kent 
merkezini tank atışlarıyla hedef aldı
Esed rejimi güçleri, Suriye'nin güneyindeki Dera ilinde, Rusya'nın ara buluculuğunda, bölge 
halkıyla yürütülen görüşmelerin sonuçsuz kalması üzerine şehir merkezinde kuşattığı Dera 
el-Beled Mahallesi'ne havan topu ve tank atışlarıyla saldırdı.

Beşşar Esed rejimi ordusu ve İran destekli 
gruplardan oluşan rejim güçlerinin Dera il 
merkezinde yer alan Dera el-Beled 
Mahallesi'ndeki hakimiyetini güçlendirmek 
için 29 Temmuz'da başlattığı saldırılar 
sürüyor.

AA'nın Deralı aktivist ve gazetecilerin 
kurduğu Horan Özgürleri Topluluğundan 
edindiği bilgiye göre, Esed rejimi güçleri ve 
bölge halkı arasında Rusya gözetiminde, şehir 
merkezindeki Dera el-Mahatta bölgesinde 
dün gerçekleşen görüşmeler sonuçsuz kaldı.

Görüşmelerde, rejim güçleri, Dera el-Beled 
Mahallesi'nde yaşayan halktan ve oradaki 

silahlı muhalif gruplardan ellerindeki hafif 
silahların tümünü teslim etmelerini, evlerin 
aranması ve mahallede 9 kontrol noktası 
kurulmasına izin verilmesi talebini yeniledi.

Buna karşılık, bölge halkı adına görüşmeleri 
yürüten Dera'daki Uzlaşı Merkezi (Deralı 
Merkezi Komite) ise rejimin isteklerine karşı 
çıktı.

Bunun üzerine rejim güçleri, gece saatlerinde, 
kuşattığı Dera el-Beled Mahallesi'ne tank atışı 
ve havan toplarıyla saldırdı.

Bombardımanın ardından mahalledeki sivillerin 
büyük kısmı nispeten daha güvenli gördükleri 
mahallelere göç etti. Kent merkezi ve kırsal bölgelere 
askeri yığınak yapan rejim güçleri, Dera'nın batı 
kırsalındaki Mızeyrib beldesini de havan toplarıyla 
hedef aldı.

Dera'da ne olmuştu?
Esed rejimi ve destekçisi Rusya, 25 Haziran'da Dera 
el-Beled Mahallesi'nde yaşayan halktan ve oradaki 
muhaliflerden, ellerindeki hafif silahların tümünü 
teslim etmelerini ve evlerin aranmasına izin 
vermelerini istemişti.

Dera'daki Uzlaşı Merkezi (Deralı Merkezi Komite) 
ve bölge halkının ileri gelenleri, bu isteğe, Temmuz 
2018'de Rusya ara buluculuğunda Esed rejimiyle 
sadece ağır silahların teslim edilmesi yönünde 
varılan anlaşmaya aykırı olduğu gerekçesiyle karşı 
çıkmıştı.

Bunun üzerine Esed rejimi güçleri, Dera el-Beled'de 
yaşayan yaklaşık 40 bin sivile 25 Haziran'da abluka 
uygulamaya başlamıştı. 26 Temmuz'da da Esed rejimi 
güçleri heyeti ile Dera'daki Uzlaşı Merkezi arasında Dera 
el-Beled Mahallesi'nde yaşayan halktan ve oradaki askeri 
muhaliflerden ellerindeki hafif silahların tümünü teslim 
etmeleri, evlerin aranmasına izin vermeleri ve ablukanın 
kaldırılması konularında anlaşmaya varılmıştı.

Ancak Esed rejiminin anlaşmanın dışına çıkarak 
mahalledeki hakimiyetini güçlendirmeyi amacıyla, 29 
Temmuz sabahı mahalleye kara operasyonu başlatması 
üzerine gerginlik Dera ilinin doğu ve batı kırsallarına da 
sıçramıştı. Taraflar arasında çıkan çatışmalar sonucu 
Dera'daki yerel silahlı muhalifler, rejim güçlerine ait çok 
sayıda kontrol noktasını ele geçirip bazı rejim 
unsurlarını esir almıştı.

Orta Doğu'daki "Arap Baharı" dalgasının Suriye'ye de 
sıçramasıyla 15 Mart 2011'de bir grup öğrencinin okul 
duvarına, Beşşar Esed'e hitaben, "Ey doktor (Beşşar 
Esed) şimdi sıra sende" yazmasıyla başlayan halk 
ayaklanmasının fitili, Dera'da ateşlenmiş, kent yıllar 
içinde muhaliflerin eline geçmişti.

Rejim, abluka ve yoğun saldırıya maruz bıraktığı 
Dera'da Rusya'nın ara buluculuğunda muhaliflerle 
Temmuz 2018'de görüşmeler yapmış, bölgede kalmak 
isteyenler uzlaşıya imza atarak ellerindeki ağır silahları 
rejim güçlerine teslim ederken uzlaşmayı reddeden bazı 
gruplar ise zorunlu göçle ülkenin kuzeyine 
gönderilmişti.

Dera'dan ayrılmayan muhalif gruplar, rejim 
birliklerinin girdiği bölgelerin bazılarında hafif 
silahlarla varlık gösteriyor.

KAYNAK:AA

Режим Асада обстрелял центр города 
Дера на юге Сирии
Силы режима Асада атаковали район Дера-эль-Белед, 
осажденный в центре города, из минометов и танков 
после того, как переговоры с населением региона при 
посредничестве России в провинции Дера на юге Сирии 
закончились безрезультатно.
Нападения, совершенные силами 
режима, состоящими из армии режима 
Башара Асада и поддерживаемых 
Ираном групп, 29 июля с целью 
укрепления своего господства в районе 
Дера-эль-Белед в центре города Дера, 
продолжаются.
Согласно информации, полученной АА 
от Сообщества свобод Хоран, 
основанного активистами и 
журналистами из Деры, переговоры 
между силами режима Асада и 
населением региона под наблюдением 
России в районе Дера аль-Махатта в 
центр города, были безрезультатными.
В ходе переговоров силы режима вновь 
потребовали от людей, живущих в 
районе Дера-эль-Белед, и находящихся 
там вооруженных оппозиционных 
групп сдать все свое легкое оружие, 
провести обыск в домах и разрешить 
создание 9 контрольно-пропускных 
пунктов по соседству.С другой стороны, 
Центр примирения (Центральный 
комитет Дерали), который вел 
переговоры от имени жителей региона, 
выступил против требований режима.

После этого силы режима ночью нанесли 
удар из танков и минометов осажденный 
район Дера-эль-Белед.
После бомбардировки большинство 
мирных жителей района перебрались в 
районы, которые они считали 
относительно безопасными.
Силы режима, сосредоточившие военные 
силы в центре города и сельской 
местности, также обстреляли из 
минометов город Мизейриб в западной 
сельской местности Дера.
Что случилось в Дере?
25 июня режим Асада и его сторонница 
Россия обратились к людям, живущим в 
районе Дера-эль-Белед, и к местной 
оппозиции с просьбой сдать все легкое 
оружие, находящееся в их распоряжении, и 
разрешить провести обыск в домах.
Центр примирения (Центральный комитет 
Дерали) и видные люди региона выступили 
против этой просьбы на том основании, 
что она нарушает договоренность, 
достигнутую с режимом Асада в июле 2018 
года при посредничестве России, о 
поставках только тяжелого вооружения.

После этого 25 июня силы режима 
Асада начали блокаду около 40 тысяч 
мирных жителей, проживающих в 
Дера-эль-Беледе. 26 июля между 
делегацией сил режима Асада и 
Центром примирения в Дераа была 
достигнута договоренность о том, что 
люди, живущие в районе Дера-эль-
Белед, и военная оппозиция там 
должны сдать все свое легкое оружие, 
разрешить провести обыск в домах. и 
блокада будет снята.

Однако напряженность 
распространилась на восточные и 
западные сельские районы 
провинции Дараа, когда утром 29 
июля режим Асада начал наземную 
операцию, чтобы выйти из 
соглашения и укрепить свое 
господство в этом районе. В 
результате столкновений между 
сторонами местная вооруженная 
оппозиция в Дере захватила 
множество контрольно-пропускных 
пунктов, принадлежащих силам 
режима, и захватила некоторые 
элементы режима.

Когда волна «арабской весны» на Ближнем 
Востоке распространилась на Сирию, это 
стало причиной народного восстания, 
которое началось 15 марта 2011 года, когда 
группа студентов написала на стене 
школы: «О доктор (Башар Асад), теперь 
это Ваша очередь, адресованная Башару 
Асаду, была фитилем Дераа. За эти годы 
город попал в руки оппозиции.

В июле 2018 года режим провел 
переговоры с оппозицией при 
посредничестве России в Дере, где она 
подверглась блокаде и интенсивным 
атакам. Те, кто хотел остаться в регионе, 
подписали компромисс и передали свое 
тяжелое вооружение силам режима. в то 
время как некоторые группы, которые 
отказались идти на компромисс, были 
отправлены на север страны в результате 
принудительной миграции.

Оппозиционные группы, которые не 
покинули Дераа, присутствуют с легким 
оружием в некоторых регионах, куда 
вошли войска режима.
ИСТОЧНИК: AA
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Putin'den "ABD’nin dolar basması" hakkında açıklama
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, küresel ekonominin salgının etkilerinden kurtulduğunu 
ancak enflasyon risklerinin sürdüğünü belirtti. Putin, "ABD’nin bütçe açığını kapatmak için 
dolar basması tüm küresel ekonomiyi etkiliyor." dedi.

Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin, Rus yetkililerle 
video konferans yöntemiyle gerçekleştirdiği 
toplantıda, ülke ekonomisindeki güncel konulara dair 
değerlendirmelerde bulundu.

ABD’de enflasyonun yüzde 5’i aştığını vurgulayan 
Putin, şu açıklamaları yaptı:

"ABD iki yıldır yüzde 15 bütçe açığı veriyor. Peki bu 
bütçe açığını nasıl kapatıyorlar? Para basarak. Bu da 
enflasyona neden oluyor. ABD ekonomisinin ve 
doların rezerv para olarak önemi göz önünde 
bulundurulduğunda, ABD’nin bütçe açığını kapatmak 
için dolar basması tüm küresel ekonomiyi etkiliyor." 

"Rusya'daki enflasyon riski önemli bir düzeyde değil"

Rus ekonomisinin COVID-19 salgını etkilerinden nasıl kurtulduğuna dair bazı istişareler yapılması gerektiğinin altını çizen Putin, "Küresel 
ekonomideki toparlanmanın bir bütün olarak devam ettiğini görebiliyoruz, ancak bu süreç aynı zamanda enflasyon riskleriyle de bağlantılı devam 
ediyor." dedi.

Rusya’daki enflasyonun önemli bir düzeyde olmadığını ancak yine de hedeflenen seviyelerin üzerinde olduğuna işaret eden Putin, "Hükümet ve Rusya 
Merkez Bankası makroekonomik adımlar ve sektörel düzenlemelerle bu enflasyona yönelik adımlar atacak. Atılan tüm adımların koordineli ve dengeli 
olması önemlidir." şeklinde konuştu.

Заявление Путина о «печати долларов США»
Президент России Владимир Путин предупредил мировую экономику от последствий 
эпидемии.Он заявил, что его спасли, но риски инфляции сохраняются. "США, 
печатающие доллары для закрытия бюджетного дефицита, влияют на всю мировую 
экономику", - сказал Путин. сказал.
Президент России Владимир Путин дал оценку 
текущим вопросам экономики страны на встрече, 
которую он провел с российскими официальными 
лицами с помощью видеоконференцсвязи.
Подчеркнув, что инфляция в США превысила 5 
процентов, Путин сделал следующие заявления:
«В течение двух лет бюджетный дефицит США 
составлял 15 процентов. Так как же им закрыть 
этот бюджетный дефицит? Печатанием денег. 
Учитывая важность экономики США и доллара как 
резервной валюты, США печатают долларов на 
закрытие бюджетного дефицита повлияет на всю 
мировую экономику.

«Инфляционный риск в России не на значительном уровне»

Подчеркнув, что необходимы некоторые консультации о том, как 
российская экономика восстанавливается от последствий эпидемии 
COVID-19, Путин сказал: «Мы видим, что восстановление мировой 
экономики продолжается в целом, но этот процесс также связан с 
инфляцией. риски ". сказал.

Указывая на то, что инфляция в России не находится на значительном 
уровне, но все же превышает целевые уровни, Путин сказал: «Правительство 
и Центральный банк России предпримут шаги в направлении этой инфляции 
с помощью макроэкономических шагов и отраслевых нормативных 
положений. Важно, чтобы все шаги взятые согласованы и сбалансированы ». 
он сказал.

Libya Devlet Yüksek Konseyi Başkanlığına 
yeniden Halid el-Mişri seçildi

Devlet Yüksek Konseyi Sözcüsü Muhammed en-Nasır, AA muhabirine yaptığı 
açıklamada, Mişri'nin başkent Trablus'ta yapılan seçimin ikinci turunda 128 
üyeden 73'ünün oyunu alarak rakibi Salah Mitu'yu geride bıraktığını söyledi.

Mişri, seçimin ardından yerel basına yaptığı açıklamada, "Konseyin kurum olarak 
kardeşlik ruhuyla çalışması gerekiyor ve umarım bugün Konsey tarafından verilen 
dersi herkes anlayacaktır." dedi.

İlk olarak Nisan 2018'de Libya Devlet Yüksek Konseyi Başkanı seçilen Mişri, 
2019'da ikinci, 2020'de üçüncü defa bu göreve getirilmişti.

Халид аль-Мишри был переизбран председателем 
Государственного верховного совета Ливии.

Выступая перед агентством Анадолу (АА), официальный представитель Высшего совета штата 
Мохаммед эн-Насир сказал, что Мишри получил голоса 73 из 128 членов во втором туре выборов, 
состоявшихся в столице Триполи, опередив своего соперника Салаха Миту.
В заявлении для местной прессы после выборов Мишри сказал: «Как учреждение, Совет должен 

работать в духе братства, и я надеюсь, что все поймут урок, данный Советом сегодня». сказал. 
Мишри, который был впервые избран президентом Государственного верховного совета Ливии 
 апреле 2018 года, был назначен на эту должность во второй раз в 2019 году и в третий раз в 2020 

году.  Khalid al'-Mishri byl pereizbran predsedatelem Gosudarstvennogo verkhovnogo soveta Livii.
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Uluslararası Ekoturizm Derneği (TİES) ile 'Workshop Travelshop' tarafından 
Tokat'ta düzenlenen 16. Ekoturizm ve Sürdürülebilir Turizm Konferansı
28-29 Temmuz 2021 tarihleri arasında
Kırgız Cumhuriyeti Ankara  Büyükelçisi
Kubanıçbek Ömüraliyev, 16.
Uluslararası Ekoturizm Derneği (TIES)
ve 'WorkshopTravelshop' tarafından
Tokat'ta düzenlenen 16. Ekoturizm ve
Sürdürülebilir Turizm Konferansına
katıldı.

Etkinliğin açılışında  Büyükelçi K. 
Ömüraliyev  konuşmacı olarak yerini  
alarak  video gösterimi ile 
Kırgızistan'daki ekoturizm  dahil  
turizmin durumu ve potansiyeli 
hakkında bir sunum yaptı.   

Büyükelçi Ömüraliyev, bisiklet turları, 
dağ yürüyüşü ve dağcılık, kayak, "cailoo-
turizmi", kımız terapisi vb. gibi 
ekoturizmin özelliklerine dikkat çekti.
Aynı zamanda  uluslararası uzmanların 
değerlendirmelerine değinerek   2019, 
2020 ve 2021 arasında  Kırgızistan'ın 
dünyaca ünlü medya ve haber ajanslar 
tarafından seyahat edilecek en iyi  ilk 10 
ülke arasına dahil edildiğini belirtti.

Konferans katılımcılarını Kırgızistan'a davet 
eden K. Ömüraliyev, iki ülkenin turizm 
acentelerinin arasında temasların kurulmasına 
yardımcı olmaya hazır olduğunu ifade etti.
Türkiye, ABD, Hindistan, Pakistan, İran ve 
diğer ülkelerden seyahat firmalarının 
temsilcileri ülkemize gezi  düzenlemeye ilgi 
duyduklarını ifade ettiler.

Ekoturizmin büyük potansiyelini ve iş yapma 
koşullarını belirtten K.Ömüralieyv, iş 
adamlarını turizme yatırım yapmaya çağırdı.
Etkinlik kapsamında Büyükelçi, Tokat Valisi 
Ozan Balcı, Tokat Belediye Başkanı Eyüp 
Eroğlu, Uluslararası Ekoturizm Derneği 
(TIES) Genel Müdürü Jon Bruno, 
WorkshopTravelshop Başkanı Murtaza 
Kalender, 'Dedeman' Oteller Zinciri Başkanı 
Banu  Dedeman, seyahat firmalarının 
temsilcileri ve  yabancı ülke büyükelçileri 
katıldı.

Ayrıca farklı ülkelerden turizm acentaları ile 
B2B görüşmeleri yapılarak  bilgi alış-verişi 
yapıldı ve  broşür ve kitapçık dağıtıldı.

Büyükelçi Kubanıçbek Ömüraliyev Uluslararası Ekoturizm 
Derneği(TIES )Başkanı Jon Bruno ile bir araya geldi.

Kırgız Cumhuriyeti Ankara Büyükelçisi Kubanıçbek Ömüraliyev 16. Ekoturizm ve Sürdürülebilir Turizm Konferansı kapsamında Uluslararası 
Ekoturizm Derneği Başkanı (TIES) Başkanı Jon Bruno ile buluştu.

Görüşmede Büyükelçi Omuraliev, Kırgız turizm acentelerinin Uluslararası Ekoturizm Derneği'ne üyeliğinin yanı sıra Kırgızistan'da  TIES ile  
yabancı turizm acentelerinin katılımlarıyla  ortak etkinliklerin düzenlenmesi konuları üzerinde konuştular. 

Buna karşılık J. Bruno, Kırgızistan bölgesinin ekoturizmin gelişmesinde büyük potansiyele sahip olduğunu kaydetti. Taraflar, Kırgız turizm 
şirketlerinin TIES etkinliklerine katılımı konusunda anlaştılar.
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16-я конференция по экотуризму и устойчивому туризму, организованная Международным 
обществом экотуризма (TIES) и компанией «WorkshopTravelshop» в г.Токат

28-29 июля 2021 г. Посол Кыргызской
Республики в Турции Кубанычбек
Омуралиев принял участие в 16-й
конференции по экотуризму и
устойчивому туризму, организованной
Международным обществом экотуризма
(TIES) и компанией «WorkshopTravelshop»
в г.Токат, Турция.
На открытии мероприятия Посол 
К.Омуралиев выступил в качестве спикера, 
в ходе которого представил презентацию о 
состоянии и потенциале туризма, в т.ч. 
экотуризма в Кыргызстане с 
демонстрацией видеоролика. Посол 
Омуралиев отметил такие особенности 
экотуризма как велотуры, пеший ход в 
горы и альпинизм, лыжный спорт, 
«джайлоо-туризм», кумысолечение и др. 
При этом обратил внимание на оценки 
международных экспертов, в т.ч. 
признание всемирно известными СМИ и 
агентствами, которые в 2019, 2020 и 2021 
гг. включали Кыргызстан в топ 10 стран 
для путешествий.
Пригласив участников конференции в 
Кыргызстан, К.Омуралиев выразил 
готовность оказать содействие в 
установлении контактов между 
туроператорами двух стран.

Представители туристических компаний 
из Турции, США, Индии, Пакистана, 
Ирана и др. стран выразили 
заинтересованность организовать 
турпоездки в нашу страну.

Отмечая большой потенциал экотуризма 
и условия для ведения бизнеса, 
К.Омуралиев призвал деловые круги 
инвестировать в сферу туризма.В рамках 
мероприятия Посол встретился с 
Губернатором провинции Токат Озан 
Балджы, Мэром г.Токат Эйюпом Эроглу, 
Исполнительным директором 
Международного общества экотуризма 
(TIES) Джоном Бруно, Главой 
«WorkshopTravelshop» Муртаза 
Календером, Президентом сети отелей 
«Dedeman» Бану Дедеман, 
представителями туристических 
компаний и Послами иностранных 
государств.

Также были проведены В2В встречи с 
туроператорами из разных стран, на 
которых была предоставлена 
информация, розданы брошюры и 
буклеты.

Посол Кубанычбек Омуралиев встретился 
Исполнительным директором Международного общества 
экотуризма (TIES) Джоном Бруно
г. в г. Токат Посол Кыргызской Республики в Турции Кубанычбек Омуралиев в рамках участия в 16-й конференции по 
экотуризму и устойчивому туризму встретился Исполнительным директором Международного общества экотуризма (TIES) 
Джоном Бруно.

В ходе встречи Послом Омуралиевым были обсуждены вопросы членства кыргызских туроператоров в Международном 
обществе экотуризма, проведение совместных с TIES мероприятий в Кыргызстане с участием иностранных туроператоров.
В свою очередь Дж.Бруно отметил, что в развитии экотуризма регион, в т.ч. Кыргызстан имеет большой потенциал. Стороны 
договорились об участии кыргызских туристических компаний в мероприятиях TIES.

Июнь 2021 
Гражданская Инициатива
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Bahçeli: Biz insanımızın köküne kökenine bakmayız, bayrağa 
saygı var mı ona bakarız
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, "Biz insanımızın köküne kökenine bakmayız. Bayrağa saygı var mı ona bakarız. Bin yıl boyunca ne yapıldığına 
bakarız" dedi.

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, partisinin grup 
toplantısında konuştu. Bahçeli, "Fikir ve düşünce 
ufkumuzun parlayan yıldızı olan merhum Ziya Gökalp, 
milli kültürü kuvvetli medeniyetçe zayıf milletlerin, 
medeniyetçe kuvvetli fakat milli kültürce zayıf milletleri 
siyasi mücadelede her zaman yendiğine dair misaller 
vermişti" diye konuştu.
Milli kültürün anlatım ve aktarım mekanizmaları 
arasında sinemanın kayda değer bir rolü olduğuna 
inandığını ifade eden Bahçeli, milli sinemanın en önemli 
görevinin, Türk milletinin öz değerlerini yakalamak ve 
beyaz perdeden bu değerleri yansıtmak olduğunu söyledi.
'Sinema sektöründe yaşanan sorunların çözümü için 
atılacak her iyi niyetli adıma destek veririz'

Bahçeli, sinema sektöründe yaşanan sorunların çözümü 
hususunda atılacak her adıma, yapılacak her iyi niyetli 
girişime destek vereceklerini belirtti.
Demokrasilerde her siyasi düşüncenin, her siyasal 
partinin az ya da çok, büyük veya küçük bir karşılığı 
olduğunu kaydeden Bahçeli, siyasi partilerin demokrasi 
hayatının vazgeçilmez kurumları olduğunu vurguladı.
Her siyasal hareketin, üzerinde şekillendiği aynı topluma 
dayanmasına ve aynı sorunlara bakmasına rağmen 
teşhiste, tedavide ve teklif ettiği çözüm yollarında 
ayrıldığına işaret eden Bahçeli, bu ayrılıkların, siyasetin 
doğasında olduğunu, bu farklılıkların saygın ve 
demokratik bir sonuç olduğunu dile getirdi.

"Vicdanımız ipotekli değildir"
"Birileri gibi vicdanımız ipotekli değildir" diyen Bahçeli, 
"Birileri gibi irademiz tutsak düşmemiştir. Biz Milliyetçi 
Hareket'iz, biz Cumhur İttifakı'yız, biz ya istiklal ya ölüm 
diyen bir kahramanlığın varisleriyiz. Huzur isteyen 
milletimizle tek yüreğiz. Refah ve bolluk isteyen boynu 
büküklerle aynı yolun yolcusuyuz. Hayattan nasibini 
alamamış gariplerin, el çizgileri nasırla örtülmüş 
biçarelerin, ağlamaktan göz pınarları derinleşmiş 
mağdurların, zorluklar karşısında bakışlarının feri 
silinmiş mazlumların hem davacısıyız, hem de dağ gibi 
arkalarındayız. Siyaseti sanal korkulara tahvil etmek 
isteyen pişkin zihniyetler, pireyi deve yapan palavracılar, 
bir kaşık suda fırtına koparan pervasızlar akıllarından 
çıkarmasınlar ki, hak edene fırlatılacak taşlar 
cebimizdedir, hesapsız uçanlar, istismar dallarına 
yüzsüzce konanlar bedel ödemeyi muhakkak surette göze 
almalıdırlar" dedi.

Bahçeli şöyle devam etti:
"Bu nedenle zillet ittifakıyla ayrıyız, gayrıyız, uzağız. 
Çünkü yalancı değiliz, çünkü inkarcı değiliz, çünkü gece 
başka, gündüz başka değiliz. Şirazlı Sadi'den esinlenerek 
ifade etmek isterim ki, kendi ayıplarının hamalı olanlar, 
başkalarının kusurlarıyla uğraşıyor. Bunu yaparken çok 
tehlikeli bir dile tevessül ediyorlar. Yanlışı ve yalanı 
savunacak kadar cahil olanlardan, doğruyu ve doğruluğu 
göremeyecek kadar kör olanlardan, iyiliği ve iyi niyeti 
inkar edecek kadar nankör olanlardan Rabbim cümlemizi 
korusun ve böylelerini milletimizden her daim uzak 
tutsun. İstanbul Sözleşmesi'nin çarpıtılması, İstanbul 
Kanalı'nı hedef alan bayağı saldırılar ve Katarlı 
öğrencilerin sınavsız tıp fakültesi okuyacakları ile ilgili 
yalan dozu yüksek kara kampanyalar Türkiye'yi zor 
duruma sokmaya yönelik taktik adımlardır."

"Güvenirlikleri sıfıra inmiştir"
Bahçeli, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’nun "Tank-
Palet Fabrikası’nı sattılar" yalanını söylediğini, CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Faik Öztrak’ın da daha geçen hafta "ne 
satması, biz satmaktan hiç bahsetmedik" diyebildiğini ifade etti.
Bahçeli, "Hadi kuldan utanmıyorsunuz, Allah’tan da mı 
korkmuyorsunuz? Bunlar gerçekten de yalancının daniskasıdır. 
Güvenirlikleri sıfıra inmiştir. 

CHP yönetiminin hal-i pürmelali kelimesi kelimesine işte 
budur" ifadesini kullandı.
Kemal Kılıçdaroğlu’nun, paylaştığı bir videoda "Beni hapse 
atmak istiyorlar" dediğini aktaran Bahçeli, "Oysaki hakkında 
düzenlenip TBMM’ye gönderilen fezlekelerin detaylarından 
bahsetmiyor, buna hiç cesaret edemiyor. Kılıçdaroğlu’nun, çiğ 
süt içmediyse karın ağrısı çekmesini gerektirecek bir hali de 
olmayacaktır. Daha mühimi sabırlı ve sakin olmasında, hukuka 
saygı duymasında yarar vardır" diye konuştu.

Bahçeli, bir yanda adalet ve hukuka vurgu yapan, diğer yanda 
konusu suç teşkil eden fiillerinden dolayı hakkında düzenlenen 
fezlekeleri sulandırmaya çalışan Kılıçdaroğlu'nun, tam bir 
açmazda, tam bir çıkmazda olduğunu belirterek, "Hukukun 
karşısında imtiyazlı bir zümre, ayrıcalıklı bir tabaka, 
dokunulmaz ve ulaşılmaz bir kesim düşünülemeyecektir. 
Adaletin terazisi yeri geldi mi herkesi tartmalıdır. Eğer hukukun 
üstünlüğüne inanıyorsak, eğer hukukun evrensel ilkelerine 
bağlıysak ahlaki tutarlılıktan ödün veremeyiz. Kılıçdaroğlu, 
mağduriyet pozlarını bıraksın da hangi sözlerinin, hangi 
eylemlerinin kanunlarla çeliştiğini düşünsün. Türk 
mahkemelerinin önünde herkes eşittir" değerlendirmesini yaptı.
"
Hiç kimse hukuktan üstün değildir"
Bahçeli, şunları kaydetti:
"Görevi ve taşıdığı unvanı ne olursa olsun hiç kimse 
hukuktan üstün değildir. Geçen hafta 21 milletvekilini 
kapsamına alan fezlekeler TBMM’ye intikal etmiştir. Gazi 
Meclis; suçun barınağı, suçluların sığınağı, kanun 
kaçaklarının meskeni ve mekanı olamaz. Aksine hizmet 
edenler, Meclisimizin demokratik ve tarihi ruhuna kast eden 
aymazlardır.

TBMM Karma Komisyonda bekletilen fezlekelerin bir an 
evvel görüşülerek Genel Kurula getirilmesi, bölücü, yıkıcı, 
devleti, ülkesi ve milletiyle ters düşen söylem ve 
eylemlerinden dolayı şüpheli olan milletvekillerinin 
dokunulmazlıklarının derhal kaldırılması hukuk ve siyaset 
ahlakının vazgeçilmez şartıdır. Oyalanmaya vaktimiz yoktur. 
Zamana oynamaya, ağırdan almaya hakkımız da yoktur. 
Fezlekelerin görüşülüp karara bağlanmasını savsaklamak 
bizim nezdimizde sorunlu ve şaibeli bir tutum olarak 
değerlendirilecektir.

 'Hukuk' diyorsak gereğini yapmakla mükellefiz. 
Kılıçdaroğlu, bir ara yollara düşüp adalet arıyordu. Akılsız 
başının ceremesini ayakları çekiyordu. İşte fırsat, işte ortam, 
saklayacağı, gizleyeceği, utanacağı ilişkiler ağı bulunmuyorsa 
çıksın mahkeme karşısına, versin üzerine atılı suçlamaların 
hesabını. Dolandırıcı tosuncuk nasıl bedel ödeyecekse 
Kılıçdaroğlu da ödesin. Kılıçdaroğlu kendine güveniyorsa 
dokunulmazlığının kaldırılmasına bizzat kendisi önayak 
olmalı, karar sürecini bizatihi kendisi başlatmalıdır. Söz 
veriyorum, ilk kez CHP’ye destek vereceğiz, onlara 'tamam' 
diyeceğiz."

"Kanundan kaçış yoktur"
Yasama döneminde komisyona ulaşan yasama dokunulmazlığı 
tezkerelerinin sayısının şu anda 1429, dosya sayısının da 1354 olduğunu 
aktaran Bahçeli, HDP’li milletvekillerine ait tezkere sayısının bini geçtiğini, 
yani hukukun peşine düştüğü milletvekili sayısının çizmeyi çoktan aştığını 
dile getirdi.

Türkiye’de üstünlerin hukuku değil, hukukun üstünlüğünün hakim 
olduğunu belirten Bahçeli, "İşlenmiş suçlar hiç kimsenin yanına 
bırakılmamalıdır. Türk siyaseti ahlaki ve hukuki bir arınma dönemi 
yaşamalı, safralarından kurtulmalıdır. Bu ihtiyaç herkes ve hepimiz için 
geçerlidir. Biz şerefli Cumhuriyet savcılarına güveniyoruz. Biz cüzdanı ile 
vicdanı arasına sıkışmayan hakimlerimize inanıyoruz. Bağımsız ve tarafsız 
yargı, günü ve saati geldiğinde her insana lazımdır. Kanundan kaçış yoktur, 
hukuka deli gömleği giydirmek kimsenin harcı değildir" diye konuştu.
"Teröre yardım ve yataklık yaptıkları belgeli ve tespitli bulunan, ellerine 
şehitlerimizin kanı bulaşan, PKK’nın tasması boğazlarına geçen HDP’li 
vekillerin uzun süredir gündemde olan fezlekelerinin görüşülmesi niye 
gecikmektedir?" diye soran Bahçeli, "Daha ne olacaktır da suçluların 
mahkeme karşısına çıkarılması sağlanacaktır? Bu kapsamda TBMM 
Başkanı’nı göreve davet ediyorum. Karma Komisyonu üstlendiği tarihi 
sorumluluğu ifa etmeye çağırıyorum" dedi.

'Terör propagandası nasıl oluyor da hak ihlali sayılıyor?'
Dokunulmazlıkları kaldırılan, milletvekilliği düşürülen vekillerin ön kapıdan 
gönderilmelerinden bir müddet sonra "hak ihlali" kılıfıyla arka kapıdan 
tekrar TBMM’ye kabul edilmelerinin "millet iradesini yok sayan bir tasarruf" 
olduğunu vurgulayan Bahçeli, şunları söyledi:

"Anayasa Mahkemesi HDP’li Ömer Faruk Gergerlioğlu’nun bireysel 
başvurusunda hak ihlaline hükmederek tahliyesini istemiştir. Yani CHP’li 
Berberoğlu gibi Gergerlioğlu’nun da milletvekilliğine dönüş yolu açılmıştır. 
Terör propagandası nasıl oluyor da hak ihlali olarak değerlendiriliyor? 
Bununla birlikte günü geldiğinde dağdaki eşkıya için de hak ihlali kararı 
verilecek midir? Anayasa Mahkemesi, bu tip davalara terör örgütlerinin 
hücre evinden ya da mağara deliklerinden mi bakıyor? Gergerlioğlu gibileri 
milletin hakkını hukukunu çiğnerken bir şey yok da, bu çiğneyen ayaklara 
hesap sorulduğunda mı maraza çıkıyor? Anayasa Mahkemesi bölücüler 
lehine hak ihlaline hükmederken, devletimizin, milletimizin, şehitlerimizin, 
milli şerefimizin tartışılmaz hak ve tarihi çıkarlarını gasbettiğinin farkına ve 
bilincine ne zaman varmayı planlıyor? Ne hakkı, neyin ihlali, ne zamandır 
hainin hakkı oluyormuş? Şayet oluyorsa kahramanların hakkını ne 
yapacağız? Türk milletinin hakkını nereye koyacağız? Hiç kimse bugünkü 
sıfatlarına güvenip de yanlışa ortak olmamalıdır. Volkan olsalar bile, sonları 
elbette bir avuç küldür."

"Kürt’ten terörist olmaz, teröriste Kürt denemez"
Bahçeli, partisinin grup toplantısında yaptığı konuşmada, terör örgütü 
PKK’nın siyaset koruluğu olanlara sessiz kalamayacaklarını dile getirdi.
"Geçmişte MHP’yi iftiralarla yaralamaya ve tarihi hüviyetine kara çalmaya 
azmeden bu müfteriye teröristin kim olduğunu bizzat Kürt kökenli 
kardeşlerim Allah’ın izniyle öğretecektir. Kandil ve Pensilvanya arasında 
ipten köprü kuranlar bunun bedelini ağır ödeyeceklerdir. Kürt’ten terörist 
olmaz, teröriste Kürt denemez. Diyen varsa bu milletin evladı olamaz. Zira 
terörün inancı, yöresi, etnik kökeni, mezhebi, ahlaki bahanesi olmaz, 
olmayacaktır. Terörist PKK’dır, KCK’dır, PYD’dir, YPG’dir, FETÖ’dür, 
DEAŞ’tır, DHKP-C’dir.

Kürt kökenli kardeşlerimin terör örgütleriyle hiçbir bağ ve bağlantısı yoktur, 
'var' diyen çıkarsa biliniz ki vatan hainidir. Terör bir insanlık suçudur. İyi 
Parti’nin Başkanı Kürt kökenli kardeşlerimden kesinlikle özür dilemek 
mecburiyetindedir. Aksi halde bozguncu, fitneci, millet düşmanı olarak 
ilanihaye anılacak, alnına çalınan kara leke ömrü boyunca çıkmayacaktır. 
Kürtlerle terörü özdeş görmek korkunç bir bühtan, affı imkansız bir 
cinayettir. Akıl yönünden de ahlak yönünden de iflas edenler tek kelimeyle 
püsküllü beladır. Bu millet öyle bir asalete haizdir ki, gölgesinde oturduğu 
yaprağın bile incinmesine tahammül etmemiştir. Siyasi, ahlaki ve vicdani 
hiçbir ölçü tanımayan, ilkesi, iradesi ve heyecanı olmayan, yalan, riya ve 
istismardan başka sermayesi kalmayan, kimliğini kaybetmiş, inancını 
kaybetmiş, değerlerini kaybetmiş bir siyasetçinin ve siyasi partinin milli 
hassasiyetleri bırakınız anlatmasını, anlaması dahi mümkün değildir."

Ezkaza Kılıçdaroğlu'nun Cumhurbaşkanı olduğu bir dönemde zalimlerin ve 
emperyalist çevrelerin 1,5 asırlık projesi olan Kürdistan’ın kurulması için her 
şeyin tamamlanmış, ihanet kıvama gelmiş olacağını belirten Bahçeli, 
tehdidin bu denli ağır, tezgahın bu kadar sinsi olduğunu, Türk milletinin 
bunu asla kabul edemeyeceğini ifade etti.
"Zillet ittifakının ana paydaşlarının, HDP’yi dost görüp sahiplendikleri kadar 
terörle mücadele eden kahramanları sahiplenecek milli dirayeti 
gösteremediklerini" söyleyen Bahçeli, bunun utanç duyulacak bir kırılma ve 
zaaf olduğunu belirtti.
Kaynak: AA
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Бахчели: Мы не смотрим на корни нашего народа, 
мы смотрим на флаг, если к нему есть хоть 
какое-то уважение.
Председатель МХП Девлет Бахчели сказал: «Мы не смотрим на корни нашего народа. Мы смотрим, 
уважают ли флаг. Мы смотрим на то, что было сделано за тысячу лет».
Председатель МХП Девлет Бахчели выступил на групповом собрании 
своей партии. «Покойный Зия Гёкалп, сияющая звезда нашего горизонта 
идей и мысли, привел примеры того, как нации с сильной национальной 
культурой и слабой цивилизацией всегда побеждали нации, сильные в 
цивилизации, но слабые в национальной культуре, в политической 
борьбе», - сказал Бахчели.

Выражая свою уверенность в том, что кино играет важную роль среди 
механизмов выражения и передачи национальной культуры, Бахчели 
сказал, что наиболее важной задачей национального кино является 
отразить основные ценности турецкой нации и отразить эти ценности на 
большой экран.

«Мы будем поддерживать каждый шаг с благими намерениями для 
решения проблем в киноиндустрии»
Бахчели заявил, что они поддержат каждый шаг и каждую инициативу с 
благими намерениями, которые будут предприняты для решения 
проблем, с которыми сталкивается киноиндустрия.
Отмечая, что в демократических странах у каждой политической мысли и 
каждой политической партии есть больший или меньший аналог, Бахчели 
подчеркнул, что политические партии являются незаменимыми 
институтами жизни демократии.

Указывая на то, что, хотя каждое политическое движение основано на 
одном и том же обществе, оно сформировано и рассматривает одни и те 
же проблемы, Бахчели различается диагнозом, лечением и предлагаемыми 
решениями, и заявил, что эти различия носят политический характер и 
что они различия - это респектабельный и демократичный результат.

«Наша совесть не заложена»
«Наша совесть не заложена, как некоторые люди», - сказал Бахчели. Мы 
пассажиры той же дороги, что и согнутые люди. Мы оба истцы и позади 
них, как гора. Мы оба истцы и позади них, как гора. Мы позади них, как 
гора ». Безрассудные, которые вызывают бурю в ложке воды, должны 
помнить, что камни, которые будут брошены тем, кто этого заслуживает, 
находятся в наших карманах, те, кто летает без счета, те, кто нагло попасть 
в ветвь злоупотреблений, безусловно, следует рискнуть и заплатить цену ».
Бахчели продолжил:
"По этой причине мы разделены союзом позора, мы разделены, мы 
далеко. Потому что мы не лжецы, потому что мы не отрицатели, потому 
что мы разные ночью и разные днем. Вдохновленные Сади из Шираза, я 
хотел бы выразить, что те, кто несет свои собственные ошибки, имеют 
дело с ошибками других. Это очень опасно при этом. От тех, кто 
достаточно невежественен, чтобы защищать неправду и ложь, тех, кто 
слишком слеп чтобы увидеть истину и истину, и тех, кто достаточно 
неблагодарен, чтобы отрицать доброту и добрую волю, пусть мой Господь 
защитит нас и всегда удерживает таких людей подальше от нашей нации. 
Искажение Стамбульской конвенции, Стамбульский канал Турецкие 
военные и кампании черных с большой дозой лжи о катарских студентах, 
идущих в медицинский институт без экзаменов, являются тактическими 
шагами, направленными на то, чтобы поставить Турцию в 
затруднительное положение.

«Их надежность упала до нуля»
Бахчели заявил, что председатель CHP Кемаль Кылычдароглу солгал: 
«Они продали завод по производству поддонов для резервуаров», а 
заместитель председателя CHP Фаик Озтрак смог сказать, «что продавать, 
мы никогда не говорили о продаже» только на прошлой неделе.

Бахчели сказал: «Да ладно, вы не стыдитесь слуги, вы не боитесь Аллаха? 
Они действительно лжецы лжецов. Их надежность упала до нуля. Это 
дословно администрация НРП».Отметив, что Кемаль Кылычдароглу 
сказал в видео, которым он поделился: «Они хотят посадить меня в 
тюрьму», Бахчели сказал: «Однако он не говорит о деталях отчетов, 
подготовленных и отправленных в Великое Национальное Собрание 
Турции, и он не осмеливается сделать это. Если бы Кылычдароглу не пил 
сырое молоко, у него не было бы боли в животе. Что еще более важно, для 
него было бы полезно проявить терпение и спокойствие и уважать закон 
», - сказал он. Заявляя, что Кылычдароглу, который подчеркивает 
справедливость и закон, с одной стороны, и пытается ослабить 
преследование против него из-за его преступных действий, с другой 
стороны, находится в тупике, полном тупике, «Привилегированная 
группа, привилегированный слой, неприкасаемый и неприкасаемый 
перед законом ", - сказал он. Недоступный сегмент рассматриваться не 
будет. Весы правосудия должны взвешивать каждого, когда это уместно. 
Если мы верим в верховенство закона, если мы придерживаемся 
универсальных принципов права, мы не можем идти на компромисс в 
отношении моральной последовательности. Кылычдароглу, отпусти позы 
виктимизации и подумай, какие слова и действия противоречат закону. 
Все равны перед турецкими судами », - заявил он.

«Никто не стоит выше закона»
Бахчели сказал: << Никто не стоит выше закона, независимо 
от должности и звания. На прошлой неделе в Великое 
национальное собрание Турции были представлены отчеты о 
21 депутате. Парламент ветеранов не может быть убежищем 
для преступлений, убежищем для преступников, местом 
жительства и место для преступников. Напротив, те, кто 
служат, являются теми, кто служат в демократической и 
демократической системе нашего парламента. Они те, кто 
имеет в виду исторический дух.

Непременным условием правовой и политической морали 
является немедленное снятие иммунитета с депутатов, 
вызывающих подозрения из-за их раскольнической, 
деструктивной риторики и действий, противоречащих 
государству, стране и нации. У нас нет времени 
задерживаться. Мы не имеем права терять время или 
замедлять его. Пренебрежение обсуждением и разрешением 
судебного разбирательства будет рассматриваться как 
проблематичное и сомнительное отношение в наших глазах. 
Если мы говорим «закон», мы обязаны делать то, что 
необходимо.

 Кылычдароглу искал справедливости, на какое-то время упав 
на дороге. Его ноги несли на себе удар бессмысленной головы. 
Вот возможность, вот среда, если у него нет сети 
родственников, которые можно скрывать, прятать и 
стыдиться, пусть он предстает перед судом и пусть он ответит 
за предъявленные ему обвинения. 

Пусть Кылычдароглу платит так же, как платит мошенник 
тосунчук. Если Кылычдароглу уверен, он должен лично 
инициировать отмену своего иммунитета и сам инициировать 
процесс принятия решения. Обещаю, мы впервые поддержим 
ТЭЦ, мы скажем им «ок» ».

«От закона нет выхода»
Заявив, что количество законопроектов о депутатской 
неприкосновенности, поступивших в комиссию в течение 
законодательного периода, составляет 1429, а количество 
файлов - 1354, Бахчели заявил, что количество 
законопроектов, принадлежащих депутатам от ДПН, 
превысило тысячу, то есть количество депутатов они 
соблюдают закон, уже перевыполненный.

Заявив, что в Турции господствует закон, а не закон 
начальства, Бахчели сказал: «Совершенные преступления не 
следует оставлять никому. Турецкая политика должна 
пережить период морального и правового очищения и 
избавиться от желчи. 

Это Это касается всех и всех. Мы доверяем уважаемым 
прокурорам. Мы "Мы верим в наших судей, которые не 
находятся между кошельком и совестью. Независимая и 
беспристрастная судебная система необходима каждому 
человеку, когда наступает день и время. «От закона никуда не 
деться, никто не должен надевать смирительную рубашку на 
закон», - сказал он.

«Почему откладывается обсуждение давних отчетов депутатов 
ДПН, которые были задокументированы и признаны 
пособниками и подстрекателями терроризма, у которых на 
руках кровь наших мучеников, и чьи ошейники были надеты 
на горло?

» Бахчели спросил: «Что будет дальше, чтобы преступники 
предстали перед судом? В этом контексте я приглашаю к 
исполнению своих обязанностей спикера Великого 
национального собрания Турции. Я призываю Совместную 
комиссию выполнить свой исторический долг».

«Как террористическая пропаганда считается нарушением 
прав?»Подчеркивание того, что депутаты, 
неприкосновенность которых был отменен, а их членство в 
парламенте были понижены в должности, были допущены в 
парламент снова через черный ход под прикрытием 
«нарушения прав» после того, как их отправили с парадного 
входа, «является актом, который игнорирует волю народа », - 
сказал Бахчели:

«Конституционный суд постановил освободить Омера Фарука 
Гергерлиоглу от ДПН, постановив в его индивидуальном 
заявлении нарушение прав. Другими словами, возвращение 
Гергерлиоглу в парламент было начато так же, как и Бербероглу 
из CHP. Как террористическая пропаганда рассматривается как 
нарушение прав ? Будет ли Конституционный суд рассматривать 
такие дела из камеры террористических организаций или через 
пещеры? Пока такие люди, как Гергерлиоглу, нарушают права 
нации, ничего не происходит, но когда эти нарушители 
привлекаются к ответственности, Конституционный суд имеет 
право в пользу сепаратистов? Когда он планирует понять, что 
узурпировал бесспорные права и исторические интересы нашего 
государства, нашей нации, наших мучеников, нашу национальную 
честь, руководствуясь нарушением закона? Он не должен 
полагаться на свои нынешние титулы и быть частью ошибки. 
Даже если это вулканы, их конец, конечно же, пригоршня пепла ".

«Курд не может быть террористом, террориста нельзя назвать 
курдом»
В своем выступлении на групповом собрании своей партии 
Бахчели заявил, что они не могут молчать тех, кто является 
политической рощей террористической организации РПК.
"С Божьего разрешения мои курдские братья и сестры лично 
научат этого муфтия, кто является террористом, без упорных 
попыток нанести вред МХП клеветой в прошлом и клеветой на 
его историческую идентичность. Те, кто построит веревочный 
мост между Кандилом и Пенсильванией, заплатят высокая цена за 
это. Курд не может быть террористом, и террорист не может быть 
назван курдом. Любой, кто так говорит, не может быть ребенком 
этой нации. Потому что терроризм не имеет веры, региона, 
этнического происхождения, секты или морального оправдания, 
и их никогда не будет. Террористы - это РПК, КСК, ПИД, YPG, 
FETO, DEASH, DHKP -C.

Мои братья курдского происхождения не имеют никаких связей 
или связей с террористическими организациями, и любой, кто 
говорит «есть», является предателем. Терроризм - это 
преступление против человечности. Председатель партии Ийи 
должен извиниться перед моими братьями курдского 
происхождения. В противном случае он навсегда останется в 
памяти как развратник, озорник и враг нации, и черная отметина 
на его лбу не исчезнет на протяжении всей его жизни. Считать 
курдов и террор идентичными - это ужасная клевета, 
непростительное убийство. Обанкротившиеся с точки зрения 
разума и нравственности - просто бич с кисточками. У этого 
народа такое благородство, что он не потерпел повреждения даже 
листа, под которым сидит. Это невозможно даже для политика и 
политической партии, которые не знают политических, 
моральных и сознательных мер, у которых нет принципов, воли и 
энтузиазма, у кого нет другого капитала, кроме лжи, лицемерия и 
злоупотреблений, кто потерял свою идентичность, кто потерял 
веру, потерял свои ценности, чтобы понять, не говоря уже об 
объяснении национальных чувств.

Бахчели, который заявил, что все было бы завершено и измена 
достигла бы консистенции предательства для создания Курдистана, 
1,5-векового проекта угнетателей и империалистических кругов в то 
время, когда Эзказа Киличдароглу был президентом, сказал, что 
угроза была такой серьезной, противодействие было таким коварным, 
и турецкий народ никогда не примет это. Он сказал, что не может.
Заявив, что «основные заинтересованные стороны альянса Zillet не 
могли продемонстрировать национальную хватку, чтобы принять 
героев, борющихся с терроризмом, настолько, насколько они видели в 
ДПН друга и приняли ее», Бахчели заявил, что это позорный прорыв и 
слабость.     Источник: AA
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UNUTMADIK, UNUTTURMAYACAĞIZ…
Başkent Platformu 15 Temmuz 2021 Sene-i Devriyesinde Bildiri Yayınladı

15 Temmuz 2021 Sene-i Devriyesinde Başkent 
Platformu Kamuoyuna Saygı ile Duyurur.

Covid-19 salgınının nedeni ile 15 Temmuz 2021 
Sene-i Devriyesinde toplu etkinlik 
gerçekleştiremediğimizi, ancak Başkent 
Platformu Olarak 1200 aşkın Kardeş 
Kuruluşlarımız olan Konfederasyon, Federasyon, 
Vakıf ve Dernek Temsilcileriz adına Kamuoyunu 
bilgilendirmeyi milletimiz namına bir borç 
biliyoruz.

Öncelikle bu vatanı kanlarıyla, canlarıyla yurt 
yapan geçmişten günümüze kadar tüm 
atalarımızı, şehitlerimizi, rahmet ve minnetle 
anıyoruz. 

Terörle mücadelede şehit olmuş tüm 
şehitlerimizin, beraberinde ellerinde Türk 
Bayrakları sallar iken şehit düşmüş 15 Temmuz 
Şehitlerimizin ruhlarını sadece anma 
programları ile değil aynı zamanda mücadelemiz 
ile yaşatma gayreti içerisinde olduğumuzu ve her 
Türk bireyinin bu sorumlulukta olduğunu 
hatırlatmak isteriz.

Bizler Başkent Platformu ailesi olarak Türk 
Devletinin Milli Reflekslerinin zayıflaması söz 
konusu olduğunda; demokrasi, hukuk, insan 
hakları ve milletin iradesiyle her türlü 
platformda mücadele vereceğimizi hatta 
gerekirse bu uğurda seve seve can vereceğimizi 
tüm dünyanın duymasını isteriz. 

İçerdeki hainler ve dışardaki işbirlikçiler iyi 
bilsinler ki Türk Milleti olarak İstiklalimizi, 
evlatlarımızın da İstikbalini korumak için 7/24, 
365 gün son nefese kadar nöbetimize devam 
edeceğiz. 

Başkent Platformu ailesi olarak hiçbir siyasi 
partinin arka bahçesi olmaksızın 
kuruluşumuzdan bugüne kadar hep aynı sloganı 
söyledik ve söylemeye devam edeceğiz. 

İnsanı Yaşat ki Devlet Yaşasın. Din, dil, ırk, 
mezhep ve düşünce ayrımı gözetmeksizin 
İnsana değer veren, insanı yaşatan, insana 
hizmet eden her türlü devlet yada siyaset 
adamı destekledik, desteklemeye de devam 
edeceğiz. Şahıslara veya Siyasi Partilere bağlı 
kalkmaksızın Sivil Toplum Kuruluşu olarak 
Devlet Ebed Müddet anlayışı çerçevesinde 
iyinin, doğrunun ve güzelin her zaman 
hizmetçisi olacağımızı belirtmek isteriz. 

Selçuklu da bizim, Osmanlı da bizim, 
Cumhuriyet de! Toplumun tüm katmanlarını 
kucaklayan bir anlayış içerisinde, 
Devletimizin Payidarlığını devam ettirmenin 
her zaman gönül dili olduğunu bilmekteyiz. 

15 TEMMUZU NASIL 
UNUTTURMAYACAĞIZ?

FETÖ ve benzeri şebekelerin Paralel Devlet 
olmasına Lanet okumadan önce mücadele 
yöntemi ve çözüm önerilerini sunmaya 
devam etmekteyiz. 

Anadolu toplumunun içinden doğan bir sivil 
toplum kuruluşu olarak bizler; Topluma 
kazandırılması gereken her türlü faaliyet ve 
çalışmalara devam etmekteyiz. Hangi 
görüşten olursa olsun, nerede yardım isteyen 
bir el olursa onu yapma gayreti ve sevgimizle 
yaşatma mücadelesi içerisinde olacağız. 

İnanıyoruz ki öncelikle sevgi kazanacaktır! 
Türk Devletinin ve Türk Milletinin 
mizacında, sevginin, saflığın ve güzel 
duyguların olduğunu tüm dünya iyi 
bilmektedir. Bu güzel duyguları suiistimal 
etmek için FETÖ ve benzeri kuruluşlar 
üzerinden Paralel Devlet oluşturma eğilimleri 
maalesef çok güçlüydü. 

Bu yüzden;

TÜRK TOPLUMUNA VE AİLELERİNE 
SESİMİZ ULAŞSIN İSTİYORUZ

Devletimizin Payidar kalabilmesi için Aile 
bağlarının kuvvetli olması kaçınılmazdır. 
Geçmiş tarihten yakın tarihe Türk Devletlerinin 
kuruluşları her zaman ailelerden var olmuştur. 
Aile olamayan toplumların, büyük devlet 
olmaları çok zordur. Bu yüzden evlatlarımızla 
aramızdaki sevgi bağına hiçbir inanış veya 
kuruluşun ideolojilerinin girmesine izin 
vermeyelim. Polis olan, asker olan, mühendis, 
siyasetçi, doktor, çiftçi.. Mesleği her ne olursa 
olsun, yavrularımız başka ihanet şebekeleri 
tarafından yönetilen ve yönlendirilen değil, 
robotlaşmış bir beyin olarak değil, özgür, lider 
ve ülkesine, insanlığa bağlı bireyler olarak 
yetiştirilmeli. Başkent Platformu Kurucu Genel 
Başkanı merhum Dr. Mustafa Kurt’un sürekli 
söylediği   ‘mutlu bireylerden mutlu aileler, 
mutlu ailelerden mutlu toplumlar, mutlu 
toplumlardan mutlu devletler, mutlu 
devletlerden ise mutlu bir dünya var olur..’ 
sözünü idrak etmenin önemini hatırlatmak 
isteriz. Güzel bireylerin yetiştirilmesi artık 
kurum ve kuruluşlarda değil sadece Ailelerin 
bağlarını kuvvetlendirerek başaracağımızı 
unutmayalım. 

Bizler inanıyoruz ki; Devlet Ebed Müddet 
anlayışımız ile Türkiye Cumhuriyeti Devleti 
İlelebet Payidar kalacaktır…

Başkent Platformu olarak devletçi bir anlayışla 
Milletimizin her daim yanında olduğumuzu, 
Milletçi anlayışla da Devletimizin her daim 
yanında olduğumuzu ve bu köprüyü kurmaya 
devam ettirdiğimi kamuoyuna saygı ile 
duyururuz. 

En derin saygılarımla

Başkent Platformu Ailesi Adına 
Hasan Salih KURT
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НЕ ЗАБУДЕМ, НЕ ПОЗВОЛИМ ЗАБЫТЬ…
Столичная платформа опубликовала заявление в честь годовщины 15 июля.
В годовщину 15 июля Столичная платформа с уважением обращается к 
общественности.
Из-за вспышки Covid-19 мы не смогли провести коллективное 
мероприятие в честь годовщины 15 июля, но как Столичная платформа 
мы обязаны обратиться к общественности от имени представителей более 
чем 1200 братских организаций, конфедераций, федераций, фондов и 
ассоциаций.
Прежде всего, мы с признательностью и благодарностью поминаем всех 
наших предков, павших героев, которые по сей день своей кровью и 
жизнями сделали нашу Родину.
Мы хотели бы напомнить вам, что мы стремимся сохранить дух всех 
наших героев, погибших в борьбе с терроризмом, и павших 15 июля 
солдат, которые пожертвовали своей жизнью, размахивая турецкими 
флагами, не только с помощью поминальных программ, но также и через 
нашу борьбу. Каждый турецкий гражданин несет эту ответственность.
Мы, как семья Столичной платформы, в период ослабления 
национальных рефлексов турецкого государства, хотим, чтобы весь мир 
услышал, что мы будем сражаться на всех платформах, придерживаясь 
демократии, закона, прав человека и воли нации, и с радостью умрем за 
это дело, если это будет необходимо.
Пусть предатели извнутри и их соратники снаружи запомнят, что 
турецкий народ, чтобы защитить нашу независимость и будущее наших 
детей, будет продолжать быть на чеку 24 часа в сутки, 7 дней в неделю, 365 
дней в году, до последнего вздоха.
Как семья Столичной платформы, с момента своего основания мы всегда 
говорили и будем говорить один и тот же лозунг, не являясь прикрытием 
какой-либо политической партии. Создай условия для людей, пусть 
государство процветает. Независимо от религии, языка, расы и взглядов, 
мы поддерживали и будем поддерживать всех государственных и 
политических деятелей, которые ценят людей, создают условия для людей 
и служат людям. Мы хотели бы заявить, что как неправительственная 
организация, независимо от отдельных лиц или политических партий, мы 
всегда будем слугами добра, истины и всего прекрасного ради вечного 
существования государства.
 И Сельджукская империя, и Османская империя, и Республика наши! В 
рамках понимания, которое охватывает все слои общества, мы знаем, что 
поддержание власти нашего государства всегда исходит из сердца.
КАКИМ ОБРАЗОМ МЫ НЕ ПОЗВОЛИМ ЗАБЫТЬ 15 ИЮЛЯ?
Мы продолжаем предлагать методы борьбы и решения, прежде чем 
проклясть становление FETO и аналогичных сетей параллельным 
государством.
Как неправительственная организация, рожденная внутри анатолийского 
общества, мы продолжаем различную деятельность, которую необходимо 
донести до общества. Независимо от точки зрения, где бы ни была рука, 
которая просит о помощи, мы своими усилиями и любовью будем 
бороться за то, чтобы сохранить ее в живых.

Мы верим, что в первую очередь победит любовь! Весь мир знает, что в темпераменте турецкого 
государства и турецкого народа заложены любовь, чистота и добрые чувства. К сожалению, тенденция 
к созданию параллельного государства через FETO и подобные организации для злоупотребления 
этими добрыми чувствами была очень сильной.
В связи с этим,
МЫ ХОТИМ, ЧТОБЫ ТУРЕЦКОЕ ОБЩЕСТВО И ИХ СЕМЬИ УСЛЫШАЛИ НАС
Чтобы наше государство оставалось сильным, семейные узы обязательно должны быть крепкими. 
Создание тюркских государств от прошлого и по сей день всегда основывалось на семьях. Обществам, 
не являющимся семьей, очень трудно стать великими государствами. Вот почему мы не должны 
позволять никаким убеждениям или идеологиям организации входить в узы любви между нами и 
нашими детьми. Полицейский, солдат, инженер, политик, врач, фермер… Какой бы ни была их 
профессия, наши дети должны расти свободными, лидерами и преданными своей стране и 
человечеству, а не роботизированными мозгами, управляемыми и направляемыми другими 
вероломными сетями. Мы хотели бы напомнить вам о важности понимания слов председателя-
основателя Столичной платформы, ныне покойного д-ра Мустафы Курта: “Счастливые семьи из 
счастливых людей, счастливые общества из счастливых семей, счастливые государства из счастливых 
обществ и счастливый мир из счастливых государств”. Не будем забывать, что мы сможем вырастить 
хороших людей не в учреждениях и организациях, а только путем укрепления семейных связей.
Мы верим, что с нашим пониманием о вечном существовании государства Турецкая Республика 
навсегда останется сильной.…
От имени Столичной платформы я с уважением объявляю общественности, что мы всегда с нашим 
народом в соответствии с государственным пониманием, и мы всегда с нашим государством в 
соответствии с националистическим пониманием, и этот мост мы продолжаем строить.
С глубочайшим уважением

  От имени Столичной Платформы
Хасан Салих КУРТ
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